
Suburkan budaya debat kalangan pelajar: MB
Bestari Jaya: Pelajar pada 
peringkat sekolah menengah dan 
institusi pengajian tinggi (IPT) 
perlu diberi lebih banyak ruang 
serta kebebasan untuk menyertai 
aktiviti debat, kata Menteri Besar 
Selangor, Amirudin Shari.

Beliau berkata, ia selaras dasar 
Malaysia Baharu yang mengamal-
kan keterbukaan untuk semua 
pihak menyuarakan pandangan, 
idea dan kritikan.

“Kira-kira 20 tahun lalu, saya juga 
seperti mahasiswa hari ini cukup 
bersemangat menjadi sebahagian 
daripada pasukan debat universiti.

“Oleh itu, kita perlu mewujud  kan 
budaya debat dalam kalangan pela-
jar. Dunia debat boleh menajamkan 
akal dan fikiran. Debat akan mewu-
judkan set disiplin untuk kita men-
cari maklumat sahih.

“Hujah debat bukan berda-
sarkan sentimen semata-mata. 

Debat tidak akan menerima ‘fakta 
dari langit’ atau retorik,” katanya.

Beliau berkata demikian ketika 
berucap pada Majlis Penutup Per-
tandingan Debat Piala Menteri 
Besar Selangor di kampus induk 
Universiti Selangor (UNISEL), di 
sini, semalam.

Corak hala tuju negara
Amirudin berkata, demokrasi 
bukan semata-mata proses pilihan 
raya umum (PRU) sekali dalam 
tempoh lima tahun, sebaliknya 
memerlukan pembabitan semua 
peringkat untuk mencorak hala 
tuju negara.

“Inilah kelebihan politik de -
mokrasi dengan perdebatan sihat 
yang sentiasa menjadi ukuran 
semak dan imbang kepada pen-
tadbiran negara.

“Kemajuan demokrasi sesebu-
ah negara juga akan menjadi lebih 

baik jika media diberi kebebasan, 
manakala ahli akademik berpe-
ranan sebagai intelektual awam,” 
katanya.

Terdahulu, Universiti Teknolo-
gi MARA (UiTM) dinobat sebagai 
juara Pertandingan Debat Piala 
Men  teri Besar Selangor apabila 
me  newaskan Institut Pendidikan 
Guru Malaysia (IPGM).

Pasukan johan yang membawa 
pulang hadiah wang tunai RM8,000 
bersama trofi dan piala pusingan, 
dibarisi oleh Muhammad Ikmal 
Khaa Johan, Muhammad Azizi 
Hamil, Nurul Syafiqah Zamri serta 
Muhammad Shafiq Jebat.

Pasukan IPGM yang dibarisi Siti 
Nur Shafika Md Fakharuzi, Nur 
Alya Aqilah Mohd Nordin, Mohd 
Amirul Asyraf Alias dan Nur Aisha 
Marzuki pula menerima hadiah 
wang tunai RM5,000 bersama trofi 
serta piala pusingan.

Amirudin menyampaikan trofi kepada pasukan UiTM yang dinobat juara 
Pertandingan Debat Piala Men  teri Besar Selangor di UNISEL, Bestari Jaya, 
semalam. Yang turut serta, Presiden dan Naib Canselor UNISEL, Profesor 
Datuk Dr Mohammad Redzuan Othman (empat dari kanan).
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MPSepang sedia 717 tapak bazar Ramadan
Cyberjaya: Majlis Perbandaran Se-
pang (MPSepang) menyediakan se-
banyak 13 lokasi membabitkan 717
tapakuntukbazarRamadan tahun
ini.
Yang Dipertuanya, Mohd Fauzi

Mohd Yatim, berkata lokasi itume-
liputi Cyberjaya, Taman Mas,
Sungai Merab, Desa Pinggiran Pu-
tra, Taman Ambar, Dengkil Jaya,
Sungai Pelek, Sepang Putra, Kip-
mall Kota Warisan, Kosmopleks,
Salak dan Taman Putra Perdana.
Beliau berkata, permohonan ta-

pak bazar Ramadan itu dibuka
kepada warganegara dan pendu-
duk tempatan secara ‘siapa cepat,

dia dapat’ dengan undian tapak
berlangsung 25 hingga 28 Mac lalu
mengikut kawasan.
“Seperti sebelum ini, MPSepang

meneruskan kempen pengura-
ngan penggunaan beg plastik dan
penyedut minuman plastik serta
menggalakkan penggunaan pro-
duk biodegradasi atau mudah
urai di bazar Ramadan bagi me-
mupuk kesedaran orang ramai
terhadap penjagaan alam sekitar,”
katanya.
Selain itu, Mohd Fauzi berkata,

peniaga danpembantuwajibmen-
dapatkan suntikan typhoid, selain
menjaga kebersihan makanan.

Beliau berkata, orang ramai tu-
rut dinasihatkan bersikapmemilih
dan lebih teliti dalam aspek ke-
bersihanketikamembelimakanan
di bazar Ramadan untuk meng-
elakkan insiden keracunan maka-
nan.

Tampil imej bersih
“Bagi meningkatkan imej dan per-
saingan sihat dalam kalangan pe-
niaga, MPSepang menyarankan
mereka supaya lebih kreatif serta
menampilkan imej bersih dalam
mempromosikan produk masing-
masing.
“Perkara ini penting kerana ia

menjadi penanda aras dalam me-
milih calon peniaga terbaik. Me-
reka yang dipilih akan diraikan
pada majlis rasmi anjuran MPSe-
pang,” katanya.
Dalam pada itu, Mohd Fauzi ber-

kata, MPSepang bekerjasama de-
ngan syarikat Best Marketing &
Distribution Sdn Bhd untuk me-
nawarkan harga promosi bara-
ngan kering kepada peniaga bazar
Ramadan tahun ini.
Beliau berkata, usaha itu ialah

antara inisiatif dan keprihatinan
pihaknya untuk membantu me-
ringankan beban kos ditanggung
peniaga.

Mohd Fauzi Mohd Yatim
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UiTM Puncak Alam
adakan Kongres
Makanan Warisan
Shah Alam: Universiti Teknologi
MARA (UiTM) Puncak Alam akan
mengadakan Kongres Makanan
Warisan (KMW) 2019 bertema
‘Definisi dan Identiti Makanan
Warisan Melayu’ pada 23 dan 24
April ini.
Kongres itu dianjurkan Fakulti

Pengurusan Hotel dan Pelanco-
ngan (FPHP) melalui Jabatan Seni
Kulinari dan Gastronomi, bersama
Perbadanan Adat Melayu dan Wa-
risan Selangor (PADAT), Kursi Ins-
titusi Raja-Raja Melayu UiTM serta
Jabatan Warisan Negara.
Dekan FPHP, Prof Dr Mohd Sa-

lehuddinMohd Zahari, berkata ba-
nyak makanan warisan yang
pupus dan semakin dilupakan, te-
rutama generasi muda.
“Kita tidak boleh lari daripada

modenisasi. Jika dahulu ketupat na-
si disedia menggunakan daun ke-
lapa, tetapi kini ada pilihan dibung-
kus dalam plastik.

Keaslian rasa perlu kekal
“Cara mungkin berubah, tetapi
keaslian rasa makanan itu perlu
dikekalkan supaya generasi akan
datang mengetahui rasa sebenar
sesuatu makanan warisan,” kata-
nya kepada pemberita pada Majlis
Pelancaran Kongres Makanan Wa-
risan 2019, di sini.
Beliau berkata, Tengku Permai-

suri Selangor, Tengku Permaisuri
Norashikin berkenan mencemar
duli hadir merasmikan kongres
itu, malah baginda akan melaku-
kan satu demonstrasi menye-
diakan makanan warisan kerabu.

Mengulas lanjut, program itu
adalah hasil cetusan idea bekas
Naib Canselor UiTM, Prof Emeritus
Datuk Dr Hassan Said, yang mahu
makanan warisan diangkat ke ta-
hap lebih tinggi agar tidak luput
ditelan zaman.
“Padakongres duahari itu, tujuh

pembentangan akan disampaikan
oleh jemputan khas, termasuk Tan
Sri Dr Rais Yatim; penyandangKur-
si Institusi Raja-Raja Melayu UiTM,
Prof Emeritus Datuk Dr Zainal
Kling; Ketua Penolong Pengarah

JabatanWarisanNegara, Junaidah
Salleh; Presiden Persatuan Pendi-
dikan Malaysia, Prof Emeritus Da-
tuk Dr Ibrahim Ahmad Bajunid;
dan Ketua Pegawai Eksekutif PA-
DAT, Datuk Paiman Keromo.
“Saya berharap kongres ini bu-

kan sahaja memberi peluang ke-
padaahli akademik, pengamaldan
pemain industri untuk membin-
cangkan serta berkongsi pengeta-
huan, tetapi juga mengembang-
kan rantaian jalinan kerjasama,”
katanya.

Mohd Salehuddin
(duduk dua dari
kanan) dan
Zainal (duduk
dua dari kiri)
bersama
penganjur serta
cef pada
Pelancaran
Kongres Makanan
Warisan 2019
di Shah Alam.
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Banyak makanan
warisan yang pupus dan
semakin dilupakan,
terutama generasi
muda”

Mohd Salehuddin Mohd Zahari,
Dekan FPHP
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Penduduk desak TNB tukar laluan

Oleh Norzamira Che Noh
bhnews@bh.com.my

Tanjung Karang

Pemilik 255 lot tanah di dae-
rah Kuala Selangor dan
Tanjung Karang mendesak

supaya laluan projek talian peng-
hantaran elektrik Tenaga Nasio-
nal Berhad (TNB) dari penca-
wang masuk utama (PMU)
Sungai Manik ke PMU Kuala Se-
langor ditukar.
Iaberikutan laluandicadangkan

TNB bagi projek itu melalui tanah
milik penduduk berkenaan yang
antara lain membabitkan kawa-
san kediaman dan kebun.
Seorang daripada pemilik tanah

terbabit yang juga peguam,Mohaji
Selamat, berkata pengambilan ta-
nah untuk projek itu membabit-
kan daerah Kuala Selangor, Tan-
jung Karang, Sungai Besar dan
Sabak Bernam.
“Pengambilan tanah berkenaan

masih pada peringkat cadangan.
Surat dikeluarkan pada Oktober
tahun laludanpendudukada tem-

poh 12 bulan membantah cada-
ngan itu.
“Pada Februari lalu, kami meng-

hantar memorandum berserta ca-
dangan laluan baharu yang tidak
perlu melalui tanah milik pendu-
duk, kepada Pejabat Tanah dan
Daerah Kuala Selangor, Pejabat
Menteri Besar, TNB dan beberapa
pihak berkaitan.
“Bagaimanapun hingga kini,ma-

sih belum mendapat maklum ba-
las daripada mereka,” katanya ke-
tika ditemui pada sesi dialog di
Pusat Khidmat Homestay Sungai
Sireh, di sini, baru-baru ini.
Yang turut hadir pada sesi dialog

itu ialah Ahli Dewan Undangan
Negeri (ADUN) Sungai Burong, Da-
tuk Mohd Shamsudin Lias.

Tanah rizab Melayu
Mohaji berkata, tanah di kampung
terbabit adalah rizab Melayu yang
rata-rata penduduk mewarisinya
daripada ibu bapa mereka.
Katanya, mereka jelaskan baha-

wa projek itu adalah projek rakyat
dan bukan membantah sebab me-
mentingkan diri.
Sebaliknya, beliau berkata, ban-

tahan dibuat kerana ada jalan
alternatif yang boleh digunakan,
selain melalui tanah milik pen-

duduk kampung terbabit.
“Kami mencadangkan hutan

simpan bersebelahan dijadikan la-
luan projek berkenaan dan me-
ngikut Seksyen 11 Akta 313 (Akta
PerhutananNegara 1984), kerajaan
negeri boleh mengeluarkan rizab
hutan simpan untuk tujuan pem-
bangunan,” katanya.
Mohd Shamsudin pula berpan-

dangan sekiranya kes terbabit di-
bawa ke mahkamah, agak sukar
untuk penduduk menang kerana
projek berkenaan dilakukan untuk
kepentingan awam dan bukan in-
dividu.
“Penduduk boleh membantah,

tetapi harus bersepadu dan sepa-
kat. Jika boleh, dapatkan maklu-
mat lengkap penduduk kampung
lain yang ingin membantah ca-
dangan laluan itu bagi meyakin-
kan pihak kerajaan negeri serta
TNB,” katanya.
Sementara itu pada perkemba-

ngan terbaru, Mohaji berkata, Ja-
watankuasa Bantahan Projek TNB
Mukim Tanjung Karang sudahme-
nyerahkan memorandum baharu,
semalam, supaya Pejabat Tanah
dan Daerah Kuala Selangor mem-
pertimbangkanpengambilan rizab
hutan simpan untuk mengganti-
kan laluan projek berkenaan.

PROJEK TALIAN PENGHANTARAN ELEKTRIK

Cadangan
projek babitkan
kawasan
kediaman, kebun

Penduduk pada sesi dialog mengenai projek talian penghantaran elektrik TNB dari PMU Sungai Manik ke PMU Kuala Selangor di Pusat Khidmat
Homestay Sungai Sireh, Tanjung Karang, baru-baru ini.
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Diogo pemain
termahal Liga Malaysia

Penyerang Johor Darul Ta’zim, Diogo Luis Santo miliki
status pemain termahal dalam kancah Liga Malaysia
dengan nilai pasarannya cecah £900,000 (RM4.8 juta)
sementara pertahanan Selangor, Syahmi Safari dapat
tanda harga paling tinggi bagi pemain tempatan bawah
22 tahun. Ikuti laporan Zulfaizan Mansor Ms.78

Kuala Lumpur: Penyerang import
Johor Darul Ta’zim (JDT), Diogo
Luis Santomendapat status sebagai
pemain termahal dalam kancah
Liga Malaysia dengan nilai pasa-
rannya dianggarkan mencecah
£900,000 (RM4.8 juta).

Nilai pemain Brazil itu diambil
berdasarkan harga pasaran yang
dibuat di laman web www.trans-
fermarkt.co.uk.

Seorang lagi pemain JDT,
Leandro Velazquez dan pemain
Terengganu, Sanjar Shaakhmedov
pula berada di kedudukan dengan
kedua-duanya dinilai pada harga
£720,000 (RM3.8 juta).

Mauricio Nascimento dan Gon-
zalo Cabrera melengkapkan pen-
guasaan kelompok tiga teratas
pemain import paling mahal Liga
Super milik JDT selepas mendu-
duki tempat ketiga denganmasing-
masing diberikan tanda harga
£675,000 (RM3.6 juta).

Tidak cukup dengan itu, JDT

turut memiliki pemain berdarah
campuran paling mahal dengan
Natxo Insa bernilai £720,000 (RM3.8
juta),manakala La’Vere Corbin-Ong
pula £248,000 (RM1.3 juta).

Nilai itu mengatasi harga pasa-
ran yang diberikan kepada pemain
naturalisasi pertama negara yang
juga tonggak Pahang, Mohamadou
Sumareh yang bernilai £225,000
(RM1.2 juta).

Pengarah Urusan Action Foot-
ball Asia (M) Sdn Bhd, Effendi Jagan
Abdullah mengakui laman web
berkenaan turut menjadi rujukan
kepada ejen pemain atau pasukan
yang sedang mengintai pemain
bagi melihat anggaran harga pasa-
ran pemain yang dicari.

Keputusan akhir
Dia yang sudah lebih 15 tahun ter-
babit sebagai ejen pemain berkata,
nilai yang diletakkan ke atas seseo-
rang pemain berdasarkan beberapa
faktor utama.

“Antara faktor utama penilaian
termasuk latar belakang pemain,
tempoh kontrak, usia, pengalaman
(bersama kelab dan negara), tahap
liga dan kelab yang disertai, pres-
tasi serta pencapaian yang diraih
termasuk di peringkat kelab dan
negara,” katanya kepada BH Sukan.

Selain itu, dua pemain tengah
berpengalaman, Safiq Rahim dan
Baddrol Bakhtiarmengungguli dua
kelompok teratas pemain tempa-
tan apabila masing-masing dinilai
pada harga £360,000 (RM1.9 juta)
dan £315,000 (RM1.6 juta).

Bagi pemain muda tempa-
tan bawah 22 (B-22) tahun pula,
Syahmi Safari diletakkan sebagai
paling mahal dengan nilai £90,000
(RM485,000), walaupun sebelum ini
Persatuan Bolasepak Selangor (FAS)
dilaporkanmeletakkan klausa pele-
pasan berjumlah RM6 juta dalam
kontrak tonggak pertahanan itu.

Pemenang Anugerah Pemain
Paling Bernilai Liga Malaysia

musim lalu, Safawi Rasid pula
berada di kedudukan kedua dengan
nilai £68,000 (RM366,000).

Sementara itu, Akhyar Rashid
yang sebelum ini diletakkan klausa
pelepasan mencecah RM12 juta
oleh JDT hanya dinilai pada harga
£45,000 (RM242,000) oleh www.
transfermarkt.co.uk.

Mengulas lanjut, Effendi berkata,
walaupun laman web berkenaan
meletakkan nilai tertentu ke atas
seseorang pemain, namun kuasa
meletakkan nilai sebenar tetap
berada di tangan kelab mereka.

“Contohnya nilai Diogo yang
hampir RM5 juta, tapi takmustahil
nilai itu boleh jadi lebih lagi atau
kurang daripada jumlah yang dile-
takkan dalam laman web itu.

“Jadi, nilai sebenar pemain
adalah berdasarkan keputusan
akhir rundingan yang dibuat
sebelum perpindahan seseorang
pemain dimuktamadkan,” kata-
nya.

Syahmi atasi Safawi, Akhyar PEMAIN IMPORT

PEMAIN TEMPATAN

NATURILISASI/BERDARAH
CAMPURAN

NILAI PASARAN PEMAIN

1. Diogo Luis Santo (JDT): £900,000 (RM4.8 juta)
2. Leandro Velazquez (JDT): £720,000
(RM3.8 juta)
3. Sanjar Shaakhmedov (Terengganu): £720,000
(RM3.8 juta)
4. Mauricio Nascimento (JDT): £675,000 (RM3.6
juta)
5. Gonzalo Cabrera (JDT): £675,000 (RM3.6 juta)
6. Ze Love (Pahang): £630,000 (RM3.4 juta)
7. Wander Luiz (Perak): £495,000 (RM2.6 juta)
8. Liridon Krasniqi (Melaka United): £450,000
(RM2.4 juta)
9. Dickson Nwakaeme (Pahang): £450,000
(RM2.4 juta)
10. Giancarlo Rodrigues (PKNP) - £405,000
(RM2.1 juta)

1. Natxo Insa: £720,000 (RM3.8 juta)
2. La'Vere Corbin-Ong: £248,000 (RM1.3
juta)
3. Mohamadou Sumareh: £225,000
(RM1.2 juta)

1. Natxo Insa: £720,000 (RM3.8 juta)
2. La'Vere Corbin-Ong: £248,000 (RM1.3
juta)
3. Mohamadou Sumareh: £225,000
(RM1.2 juta)

1.Safiq Rahim: £360,000 (RM1.9 juta)
2.Baddrol Bakhtiar: £315,000 (RM1.6 juta)
3.Hadin Azman: £180,000 (RM970,000)
4.Syafiq Ahmad: £158,000 (RM851,000)
5.Hazwan Bakri: £158,000 (RM851,000)

1.Safiq Rahim: £360,000 (RM1.9 juta)
2.Baddrol Bakhtiar: £315,000 (RM1.6 juta)
3.Hadin Azman: £180,000 (RM970,000)
4.Syafiq Ahmad: £158,000 (RM851,000)
5.Hazwan Bakri: £158,000 (RM851,000)

PEMAIN TEMPATAN B22
1. Syahmi Safari: £90,000 (RM485,000)
2. Safawi Rasid: £68,000 (RM366,000)
3. Akhyar Rashid: £45,000 (RM242,000)

1. Syahmi Safari: £90,000 (RM485,000)
2. Safawi Rasid: £68,000 (RM366,000)
3. Akhyar Rashid: £45,000 (RM242,000)
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Penjawat awam jangan terlalu selesa
SHAH ALAM - Penjawat awam di 
Selangor diingatkan tidak terlalu selesa 
sebaliknya terus meningkatkan presta-
si kerja untuk kekal bersaing di pering-
kat lebih tinggi.

Menteri Besar, Amirudin Shari ber-
kata, Selangor bakal menjadi pesaing 
utama kepada negara-negara di rantau 
Asia menjelang 2015 dan penjawat 
awam di negeri ini perlu sentiasa ber-
siap-sedia.

“Kita (penjawat awam) kena senti-
asa terbuka dengan meningkatkan 
prestasi kerja dan berfikiran lebih ter-
buka untuk bersaing di peringkat lebih 
tinggi.

“Selangor bangga menjadi negeri 
terbaik di Malaysia namun apabila di 
peringkat lebih luas, kita kena bersedia 
untuk bersaing,” katanya ketika berucap 
pada Majlis Anugerah Perkhidmatan 
Cemerlang 2018 dan Anugerah Jasamu 
Dikenang 2019, di Dewan Jubli Perak 
Sultan Abdul Aziz, semalam.

Mengulas lanjut, Amirudin berkata, 
tugas sebagai penjawat awam menun-
tut pengorbanan yang tinggi dalam 
memastikan penyampaian perkhidma-
tan terbaik dan berkualiti kepada ma-
syarakat.

“Untuk menyempurnakan amanah 
yang dipertanggungjawabkan ini, kita 
perlu sentiasa mempraktikkan dan me-
nitik beratkan beberapa prinsip asas 
bekerja seperti ketepatan masa dan 
fakta, ketelitian serta penyampaian 
maklumat terperinci dalam pelaksana-
an tugas.

“Sekiranya prinsip ini diamalkan, 
saya yakin dan percaya pentadbiran 
SUK Selangor mampu menghasilkan 
modal insan dan sistem penyampaian 
perkhidmatan yang berkualiti serta 
bertaraf dunia,” katanya.

Beliau berkata, majlis penyampaian 
anugerah itu bertujuan mengiktiraf 
prestasi kerja cemerlang yang oleh pe-
nerima yang dipilih.

Amirudin (duduk, lima dari kiri) bergambar bersama penerima Anugerah Perkhidmatan 
Cemerlang di Shah Alam, semalam.
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Keadaan limpahan air yang memenuhi pekarangan kawasan 
kediaman penduduk.Air turut memasuki ruang dapur rumah penduduk.

Selami resah penduduk
ADUN Gombak Setia 

bantu selesai 
masalah banjir kilat

Apakah punca kejadian banjir 
kilat di Taman Mutiara Gom-
bak 2?
MUHAMMAD HILMAN: Ke-
jadian berpunca daripada pem-
bangunan rancak di sekitar ka-
wasan terbabit, khususnya Projek 
Pelebaran Lebuhraya Lingkaran 
Tengah (MRR2) dan projek pem-
bangunan kediaman. Ketiga-tiga 
kawasan ini berada pada aras 
tapak pembangunan berbeza. 

Fenomena perubahan cuaca 
mengakibatkan taburan hujan 
yang tinggi pada masa singkat 
dan mengakibatkan lebihan air 
daripada Projek Pelebaran MRR2 
melimpah ke tapak projek dan 
akhirnya mengakibatkan benca-
na kepada Taman Mutiara Gom-
bak 2. 

Hal ini berlaku akibat kega-
galan pemaju mematuhi syarat-
syarat pemajuan seperti ditetap-
kan oleh Jabatan Pengairan dan 
Saliran (JPS). 

Apakah tindakan YB sebaik 
kejadian ini berlaku?
MUHAMMAD HILMAN: Ka-
wasan kediaman Taman Mutia-

ra Gombak ini bukanlah asing 
kepada saya. Saya sering berkun-
jung ke kawasan tersebut untuk 
bersama-sama dengan masyara-
kat di sana, khususnya Komuniti 
Surau Al-Mukmin yang menjadi 
wadah kepada aktiviti kemasya-
rakatan di kawasan tersebut. 

Kejadian berlaku pada petang, 
4 April lalu dan  kira-kira jam 4.45 
petang, saya dimaklumkan oleh 
penduduk setempat tentang ke-
jadian banjir kilat yang berlaku 
sehingga mengakibatkan kere-
takan pada struktur kediaman 
dan beberapa tembok runtuh. 

Muhammad Hilman menjelaskan mengenai isu yang melanda penduduk di Taman 
Mutiara Gombak 2.

P ada 4 April lalu, penduduk di Taman Mutiara Gombak 
2 cemas dilanda banjir kilat sehingga menyebabkan 
kediaman mereka retak dan beberapa tembok rumah 

runtuh.
Kejadian itu dipercayai berpunca daripada projek pem-

bangunan giat dilaksanakan berhampiran kawasan terbabit 
yang mengakibatkan lebihan air ketika hujan.

Lebih menyedihkan, penduduk terlibat perlu menang-
gung kerugian yang tinggi susulan masalah keretakan dan 
runtuhan tembok.

Susulan kejadian itu, ADUN Gombak Setia, MUHAM-
MAD HILMAN IDHAM turut prihatin dengan nasib malang 
menimpa penduduk terlibat dan mengambil beberapa pen-
dekatan bagi membantu penduduk terlibat.

Ikuti wawancara Wartawan Sinar Harian, ASYRAF MU-
HAMMAD bersama wakil rakyat itu yang berkongsi dengan 
lebih lanjut mengenai punca dan langkah-langkah diambil 
dalam menangani isu tersebut.

Oleh sebab itu, saya segera 
menghubungi Pemangku Yang 
Di Pertua Majlis Perbandaran 
Selayang (MPS) dan mencadang-
kan supaya Notis Memberhenti-
kan Kerja di tapak projek dikelu-
arkan serta-merta bagi menjamin 
keselamatan dan kesejahteraan 
penduduk Taman Mutiara Gom-
bak 2.

Alhamdulillah, MPS telah 
mengambil tindakan yang cukup 
pantas untuk mengeluarkan no-
tis tersebut dan saya turut meng-
arahkan supaya Jabatan Kejuru-
teraan MPS supaya segera turun 

padang pada petang kejadian 
untuk memastikan segala lang-
kah susulan sewajarnya dapat 
diambil serta-merta. 

Difahamkan YB telah menga-
dakan pertemuan dengan se-
mua agensi terlibat untuk men-
cari penyelesaian terhadap isu 
ini. Apakah usaha yang telah 
diambil ?
MUHAMMAD HILMAN: 
Mesyuarat dan lawatan tapak 
bersama agensi-agensi teknikal 
seperti JPS Gombak, Jabatan Ker-
ja Raya (JKR) Gombak, JKR Ca-
wangan yang mengurus Projek 
MRR2, MPS, pemaju, Jurutera 
Perunding Profesional dan pen-
duduk Taman Mutiara Gombak 
2. 

Perjumpaan diadakan dua 
kali iaitu pada 8 dan 9 April lalu 
dan hasil perbincangan daripada 
lawatan tapak dan perbincangan 
tersebut, kita telah mengarahkan 
supaya pemaju mengambil tin-
dakan penyelesaian jangka masa 
pendek dengan kadar segera. 

Pemaju juga akur dan berse-
tuju untuk membina ‘cut of dra-
in’ dan kolam mendapan baharu 
yang akan disalirkan langsung ke 
longkang sedia ada ada di Jalan 
Anjung Melati. 

Pemaju juga akan mendirikan 
tembok penahan ‘reinforce con-
crete’ bagi menyambungkan tem-
bok pagar perumahan Taman 
Mutiara Gombak bersama tem-
bok penahan yang sedia ada di 
tapak dan memasang ‘sand bag’ 
setinggi 1.5 meter dengan 20 me-
ter panjang melalui cadangan 
diusulkan oleh Jurutera Perun-
ding Profesional yang dilantik 
oleh pihak pemaju. 

Perkara ini turut diteliti dan 
dipersetujui JPS Gombak yang 
bertindak sebagai pakar rujuk. 
Selain daripada itu, JKR melalui 
projek melebarkan MRR2 juga 
bersetuju mengemukakan ca-
dangan mengalihkan aliran air 
yang selama ini melalui tanah 

individu ke arah bertentangan 
iaitu ke arah Sungai Gombak. 

Pelaksanaan ini akan mengu-
rangkan risiko lebihan air melim-
pah ke kawasan yang lebih ren-
dah termasuk ke kawasan projek 
perumahan dan Taman Mutiara 
Gombak. Kos anggaran ini juga 
dikemukakan salinannya kepada 
Pejabat DUN Gombak Setia bagi 
pemakluman dan akan saya ang-
kat kepada pihak Kementerian 
Kerja Raya. Pada masa yang sama, 
kerja-kerja mitigasi oleh pihak 
pemaju telah pun dimulakan di 
tapak sejak 10 April lalu.

Apakah tindakan yang harus 
dilaksanakan oleh pemaju un-
tuk jangka masa panjang?
MUHAMMAD HILMAN: Bagi 
langkah jangka panjang, pihak 
pemaju dikehendaki mematuhi 
syarat-syarat pemajuan oleh JPS 
Gombak terlebih dahulu.

Saya juga telah mengingatkan 
pihak MPS supaya tidak menarik 
semula notis henti kerja sehingga 
semua langkah-langkah yang di-
persetujui tadi selesai dilaksana-
kan. 

Kerugian dialami penduduk 
didakwa mencecah ratusan 
ribu ringgit. Siapa yang akan 
bertanggungjawab dalam per-
kara ini?
MUHAMMAD HILMAN: Da-
lam perbincangan saya bersama 
dengan MPS dan pemaju, pihak 
pemaju telah memberikan jamin-
an bahawa segala kerugian pen-
duduk akan ditanggung sepenuh-
nya oleh mereka melalui ‘Insurans 
Public Liability’ pemaju. 

Ia selaras dengan kegagalan 
pemaju sendiri untuk mengawal 
selia pembinaan di tapak terlibat. 
Pada masa sama, infrastruktur 
kediaman penduduk yang meng-
alami keretakan atau roboh, se-
muanya sedang dibaiki oleh pihak 
pemaju. Insya-ALLAH kerja-ker-
ja itu akan siap dalam tempoh 
yang singkat.

duk di Taman Mutiara Gombak 
r kilat sehingga menyebabkan
k dan beberapa tembok rumah 

erpunca daripada projek pem-
berhampiran kawasan terbabit
n air ketika hujan.
nduduk terlibat perlu menang-
usulan masalah keretakan dan 

DUN Gombak Setia MUHAM
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Penduduk tetap bantah
AMPANG – Penduduk di 
Taman Ukay Bistari mem-
bantah tindakan Majlis 
Perbandaran Ampang Jaya 
(MPAJ) merobohkan tem-
bok penghadang di Jalan 
UB2A di sini, semalam.

Pengerusi Persatuan 
Penduduk Taman Ukay 
Bistari, Datuk Kamarudin 
Mohamed mendakwa tin-
dakan meroboh tembok 
yang dibina penduduk itu 
tidak dimaklumkan.

“Kami telah memfail-
kan perkara tersebut di 
mahkamah untuk tindak-
an lanjut.  Penduduk juga 
mahu berbincang dengan 
pemaju dan MPAJ bagi 
menyelesaikan perkara ini 
ini,” katanya.

Sebelum ini, penduduk 
mendakwa penggunaan 
jalan di kawasan perumah-
an mereka mengakibatkan 
kesesakan jika pemaju 
kondominium berkenaan 
menggunakan Jalan UB2A 
sebagai jalan utama selain 
faktor keselamatan.

Sinar Harian Septem-
ber lalu melaporkan me-
ngenai bantahan pendu-
duk sejak dua tahun lalu.

Melalui laporan itu, 
penduduk juga telah 
mengadakan beberapa 
perjumpaan bersama 

Penduduk Taman Ukay Bistari membantah tindakan MPAJ 
merobohkan tembok penghadang di  Jalan UB2A.

MPAJ dan mendakwa pi-
hak berkenaan berjanji 
secara lisan bahawa Jalan 
UB2A itu tidak akan digu-
nakan.

Bagaimanapun, pen-
duduk terbabit dimaklum-
kan pemaju melalui surat 
bahawa mereka mendapat 
kebenaran daripada MPAJ 
untuk menggunakan jalan 
tersebut dan merobohkan 
penghadang yang dibina 
penduduk.

Dalam kenyataan 
ADUN Hulu Kelang, Saa-
ri Sungib sebelum ini me-
maklumkan bantahan 
penduduk berasas kerana 
jalan sempit serta memba-

hayakan penduduk.
Menurutnya, pemaju 

perlu menyediakan jalan 
alternatif lain ke tapak pro-
jek pembangunan pangsa-
puri tersebut.

Sementara itu, Pegawai 
Komunikasi Korporat 
MPAJ, Norhayati Ahmad 
ketika dihubungi berkata, 
kerja perobohan tembok 
itu telah dilaksanakan pada 
awal April lalu.

“Saya difahamkan pe-
robohan tembok itu bagi 
tujuan memberi laluan 
kepada pembinaan jalan 
oleh pemaju yang me-
nyambungkan ke Jalan 
UB2A,” katanya.
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Bantahan diberi perhatian
Lencongan 

jajaran baharu 
ECRL bukti 

suara kerajaan 
negeri didengari

ARZIANA MOHMAD 
AZAMAN

BESTARI JAYA 

L encongan jajaran baha-
ru Projek Laluan Rel 
Pantai Timur (ECRL) 

membuktikan kera jaan 
mendengari suara bantahan 
kerajaan negeri demi me-
melihara aset berharga Se-
langor. 

Menteri Besar Selangor, 
Amirudin Shari berkata, 
projek pembinaan ECRL 
yang disambung semula 
dengan kos lebih rendah 

diso kong kerana tidak 
mengganggu penempatan 
Orang Asli dan Permatang 
Kuarza Gombak.

Sebelum ini, ada ban-
tahan kerana jajaran asal 
menjejaskan tanah orang 
Asli Batu 12, Gombak dan 
Permatang Kuarza Gombak 
selain turut memberi kesan 
terhadap Banjaran Titi-
wangsa.

“Kerajaan negeri juga 
akan mendaftarkan Perma-
tang Kuarza Gombak seba-
gai kawasan Geopark Ke-
bangsaan seperti digazetkan 
di Langkawi, sekali gus dija-
dikan pusat kajian dengan 
nilai tinggi. 

“Mungkin tarafnya be-
lum mencapai tapak wari-
san Unecso sebab nak ke 
arah itu jauh lagi tapi kera-
jaan negeri amat memen-
tingkan aset ini. Sebab itu 
jajaran baharu dilencongkan 
tanpa menjejaskan aset ini,” 

katanya selepas merasmikan 
dan menyampaikan hadiah 
kepada pemenang Pertan-
dingan Debat Institusi Pe-
ngajian Tinggi (IPT) 2019 di 
Universiti Industri Selangor 
(Unisel) Kampus Bestari 
Jaya, semalam. 

Menurutnya, kewu ju-
dan stesen ECRL di Gom-
bak mungkin akan membe-
rikan manfaat kepada 
penduduk setempat bagai-
manapun sekiranya dapat 
menyelamatkan aset Sela-
ngor dan tidak menjejaskan 
penempatan Orang Asli 
adalah lebih baik. 

Terdahulu, Projek 
ECRL yang tergantung sejak 
Julai 2018 lalu diumumkan 
akan disambung semula 
dengan pengurangan kos 
RM21.5 bilion bagi fasa 1 
dan 2.

Pejabat Perdana Men-
teri dalam satu kenyataan 
berkata, pengurangan kos 

Kerajaan negeri akan 
daftar Permatang 
Kuarza Gombak sebagai 
kawasan Geopark 
Kebangsaan
______________________

info

asal dari RM65.5 bilion ke-
pada RM44 bilion itu berja-
ya dikurangkan setelah 
Malaysia Rail Link Sdn Bhd 
dan China Communicati-
ons Construction Company 
Ltd sepakat memeterai satu 
perjanjian tambahan.

Perjanjian tambahan 
merangkumi aspek Keju-
ruteraan, Perolehan, Pem-
binaan dan Pentauliahan 
(EPCC) ECRL dapat dicapai 
selepas rundingan antara 
syarikat terlibat serta kera-
jaan Malaysia dan China 
diadakan dalam tempoh 
beberapa bulan.

FOTO BERNAMA

Jarak landasan dikurangkan kepada 648 kilometer berbanding 688 
kilometer. 
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Amirudin (belakang, lima dari kanan) bersama 
pemenang Pertandingan Debat IPT 2019 di Dewan 
Canselori Unisel Kampus Bestari Jaya.

UiTM A juara Pertandingan Debat IPT 2019

bukti usaha keras kami menjalan-
kan kajian terperinci untuk mem-
berikan perbahasan terbaik seka-
li gus mengharumkan nama 
UiTM,” katanya. 

Pasukan UiTM A berjaya me-
newaskan 41 pasukan yang ber-
tanding melibatkan 27 IPT selu-

BESTARI JAYA - Pasukan 
Universiti Teknologi Mara 
(UiTM) A muncul juara Per-
tandingan Debat Institusi Pe-
ngajian Tinggi (IPT) 2019, se-
kali gus membawa pulang 
Piala Dato Menteri Besar Se-
langor dan ganjaran wang tu-
nai RM8,000.

Pasukan debat yang dike-
tuai penuntut jurusan perun-
dangan UiTM Shah Alam, 
Mohamad Azizi Hamil, 22, itu 
turut dinobatkan sebagai Pen-
debat Terbaik Keseluruhan. 

Rakan sepasukannya, pe-
nuntut jurusan perundangan 
UiTM Shah Alam, Moham-
mad Syafiq Jebat, 22, turut di-
nobatkan Pendebat Terbaik 
Akhir dan dibantu seorang lagi 
rakan, Nurul Syafiqah Zamri, 
22, dari fakulti sama. 

Menurut Muhammad Azi-
zi, kerja keras membahagikan 
masa antara kuliah dan mene-
laah pelajaran digunakan seba-
iknya dengan kajian untuk 
persediaan berdebat dalam 
masa tiga minggu. 

“Sebenarnya, nak masuk 
pertandingan ini pun kami 
kena hadapi ujian kerana lebih 
40 penuntut seluruh negara 
mahu menyertainya dan hanya 
lapan peserta terbaik terpilih 
mewakili UiTM.

ruh negara di Dewan Canselori 
Unisel Kampus Bestari Jaya, 
semalam. 

Sementara itu, Amirudin 
berkata, penganjuran pertan-
dingan ini cukup mengujakan 
dan pendebat ternyata mem-
buat kajian terperinci menge-
nai isu yang dibahaskan. 

“Perbahasan ini juga 
menguji dasar kerajaan negeri 
untuk dibincangkan dengan 

adanya idea yang 
boleh dikongsi 
secara tidak lang-
sung menggalak-
kan budaya berfi-
kir dengan sihat. 

“Jika tahun 
sebelum ini, per-
tandingan ini di-
buka kepada seko-
lah berasmara 
penuh dan mung-
kin akan dibuka 
kepada penglibat-
an sekolah harian...
tapi kena tengok 
format dan bin-

cang dengan Majlis Debat 
Universiti. 

“Mungkin jika tiada ha-
langan, mungkin untuk peng-
anjuran akan datang akan di-
buka untuk penyertaan lebih 
ramai termasuk sekolah hari-
an,” katanya.

untuk dibinc
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Mohamad Azizi (tiga dari kanan) yang dinobatkan sebagai Pendebat Terbaik Keseluruhan menerima hadiah disampaikan oleh Amirudin.

“Bagi saya, pertandingan ini 
cukup baik bagi memberi keseda-
ran kepada penuntut IPT menge-
nai revolusi Industri 4.0 dan dasar 
kerajaan dalam berdepan peru-
bahan teknologi,” katanya ketika 
ditemui selepas penyampaian 
hadiah yang disempurnakan oleh 
Menteri Besar Selangor, Amirudin 
Shari di Dewan Canseleri Univer-
siti Industri Selangor (Unisel) 
Kampus Bestari Jaya, semalam. 

Hadir sama, Naib Canselor 
Unisel, Profesor Datuk Dr Moha-
mad Redzuan Othman dan 
ADUN Permatang, Rozana Zainal 
Abidin.

Bagi Muhammad Syafiq, pi-

haknya juga 
berterima 
kasih kepa-
da kerajaan 
negeri yang 
mengan-
jurkan per-
tandingan 
seperti ini 
sekali gus memberikan peng-
alaman cukup berharga. 

“Isu yang dibahaskan mem-
beri kami membuat kajian yang 
menyeluruh sekali gus memberi 
pengetahuan baharu selain kese-
daran sebagai penuntut untuk 
berdepan revolusi industri 4.0.

“Kejayaan ini juga sebagai 
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Lembu dihantar ke pusat tahanan
KUALA KUBU BHARU 
- Jabatan Penguatkuasa 
Majlis Daerah Hulu Sela-
ngor (MDHS) menjalan-
kan operasi bersepadu 
menangkap lembu berke-
liaran di sekitar Pusat Per-
industrian Zuhrah, sema-
lam.

Operasi yang bermula 
jam 10 malam itu diketuai 
Penolong Pegawai Penguat 
kuasa Kanan MDHS, Kha-
irul Nizam Mohamed Ha-
nafi bersama 20 anggota 
penguat kuasa MDHS dan 
Jabatan Veterinar.

Khairul Nizam berkata, 
tiga lembu ditangkap da-
lam operasi hampir enam 

jam itu dan ternakan terse-
but dihantar ke pusat pem-
biakan lembu di Kampung 
Buloh Telor, Ampang Pe-
cah sebagai pusat tahanan.

Menurutnya, operasi 
dijalankan selepas meneri-
ma aduan pengguna jalan 
raya dan pihak industri di 
kawasan berkenaan. 

“Tindakan tangkapan 
dilaksanakan di bawah per-
untukan undang-undang 
seksyen 4(1)(a) enakmen 
mengawal lembu kerbau 
Negeri Selangor 1971.

“Enakmen ini bersabit 
kesalahan membiarkan 
ternakan berada di dalam 
kawasan yang diwartakan 

sebagai kawasan larangan 
untuk ternakan.

“Tempoh tujuh hari 
diberikan kepada pemilik 
untuk menuntut semula 
lembu yang ditangkap dan 
perlu menjelaskan kom-
paun, caj pengalihan serta 
tahanan yang ditetapkan,” 
katanya.

Khairul Nizam berkata, 
jika tiada pihak melakukan 
tuntutan, kesemua haiwan 
ternakan itu akan dilelong 
melalui lelongan awam.

“MDHS akan mengam-
bil tindakan tegas ke atas 
pemilik ternakan jika keja-
dian sama berulang,” kata-
nya.
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Annual criterium attracts 
590 cyclists in Shah Alam 
SOFIAN Nabil Omar Mohd Bakri 
from team Malaysia emerged vic-
torious in the Open Men's Bike 
Category at Shah Alam Criterium 
Championship this year. 

Sofian finished ahead of 
Muhammad Danieal Haikkal Edy 
Suhaidee and Terengganu Cycling 
Team cyclist Mohd Zulhilmie 
Afif Ahmad Zamrie in third 
place. 

This year's open category saw 
110 participants tackling the 
course distance of 26.4 km. 

Other categories contested were 
Boys Under-15 and Under-18, 
Women's Open, Junior Masters 
Men aged for those 36 to 45 years 
old, Senior Men aged 46 years old 
and above. 

The annual criterium attracted 
590 participants, including those 
from Singapore, Denmark and 
Japan. 

There were also fun categories 
for children as young as two to 
encourage them to cycle. 

The competition is one of Shah 
Alam City Council's ongoing efforts 
to provide opportunities for Shah 
Alam residents to be active in 
cycling activities and encourage a 
healthy lifestyle. 

It also serves as a platform for 
competitive cyclists to evaluate 
their performance as well as incul-
cate the spirit of competitiveness 
and sportsmanship among partici-
pants. 

The competition had a total cash 
purse of RM11,000. 

Selangor Youth, Sports 
Development and Human Capital 
Development Committee chair-
man Mohd Khairuddin Othman 
and Shah Alam deputy mayor 
Mohd Rashidi Ruslan did the clos-
ing ceremony. (From right) Mohd Rashidi and Mohd Khairuddin with the winners of the Men's Open category. 
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ECRL route change good for Gombak Quartz Ridge, says MB
BESTARI JAYA: For Selangor, the
federal government’s decision to
divert the East Coast Rail Link’s
(ECRL) route from Gombak will
spare the state’s rare and unique
historical gem, the Gombak
Quartz Ridge, as well as an Orang
Asli settlement.

Menteri Besar Amirudin Shari
said he was pleased with the fed-
eral government’s move.

“This shows that the federal
government was attentive to the
state’s objections to the earlier
proposed route.

“One of our main objections
was that the earlier ECRL route
would split the Titiwangsa Range
and part of it would affect the
Gombak Quartz Ridge, which is a
valuable asset to Selangor and
the rakyat. We will apply for the
Gombak Quartz Ridge to be
recognised as a geopark, similar
to Pulau Langkawi, where it will
serve as a research centre.

“We had also objected to the
earlier proposed route as it would
affect the Orang Asli settlement
in Batu 12, Gombak .

“So we see the ECRL’s route
was diverted based on our ob-
jections and that was why it will
not go through Gombak but Jele-
bu instead,” said Amirudin after
launching the Higher Institution
Debate Competition held at Uni-
versiti Selangor’s (Unisel) Ch a n -
cellor Hall.

Present was Unisel president
and Vice-Chancellor Professor

Datuk Dr Mohammad Redzuan
O thman.

Amirudin said it would take
time for the Gombak Quartz
Ridge to be recognised as a geop-
ark .

The “ge opark” status was l owe r
from the United Nations Educa-
tional, Scientific and Cultural Or-
ga nis at ion’s (Unesco) Heritage

Site status, which the state gov-
ernment would aim for in the fu-
ture, he added.

He said while Gombak would
have benefited by having an
ECRL station, he felt that the de-
cision to divert its route was
worth it.

“This has helped the federal
government to not only cut cost,

but also encourage the preser-
vation and protection of the nat-
ural environment, especially the
Gombak Quartz Ridge, and its
heritage. In a way, the route is
advantageous to Selangor as it
star ts in Por t Klang,” sa id
Amirudin.

Asked if there have been pro-
posed locations for the Port

Klang station, Amirudin said
there were none yet.

Tun Daim Zainuddin, the prime
minister ’s special envoy who led
the ECRL talks with China, said
the 648km link, to remain as a
double-tracking line, would pass
through Kota Baru-Mentakab-
Jelebu-Kuala Kelawang-Ban-
gi/Putrajaya-Port Klang.

Menteri Besar
Amirudin Shari
(third from right)
handing over a
trophy to the
Higher Institution
D ebate
C ompetition
champions at
Univ ersiti
Selangor in
Bestari Jaya
yesterday. PIC BY
SAIRIEN NAFIS
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Fishy stink driving residents mad 
RESIDENTS in Bandar Botanik in Klang, 
Selangor are fed up with the bad smell caused 
by dead fish floating in a man-made lake 
there, reported Makkal Osai. 

One of them, identified as Datuk Lingam, 
said the situation began early this month 
and despite several complaints, no action 
has been taken by the local authorities. 

He said the water in the lake turned green 
and fish began dying, giving out a terrible 
stink as the carcasses decomposed. 

Some 1,900 residents in the area have been 
affected by the foul smell, he said. 

Another resident, Datuk Thanasekaran, 
said this had occurred twice in the same lake. 

Several reports have been filed with the 

Selangor environmental department, Klang 
Municipal Council and Department of Health 
following the latest incident. 

> Makkal Osai also reported that a man in 
Tamil Nadu, who lost both arms in a freak 
accident four years ago, tied the thaali (sacred 
marriage thread) with his girlfriend after 
receiving arm transplants. 

Narayanasami worked as a ward manager 
at a hospital before losing his arms in a road 
accident in 2015. 

After struggling for three years, doctors 
attached a new pair of arms from a deceased 
organ donor in a 13-hour operation. 

Shortly after recovering from the opera-
tion, the man married his girlfriend Nadiya. 
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No sign of cleaners 
Contractors are paid from Selangor ratepayers' pockets to maintain drains twice a month 
but residents say the job is rarely done, causing rubbish and silt to build up badly. >2&3 

ym i * I > a • p ! 

f 1 *<«J 

mMmmmimĔĔmm 
mm: 

Forced to look away: A drain off Jalan Yadi in Klang is an eyesore for passers-by as it is choked with rubbish, plastic bags and bottles. - KAMARUL ARIFFIN/ The Star 
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Review contracts, 
local councils urged 
Selangor residents say company will be more 
accountable if agreements are for shorter term 
By EDWARD RAJENDRA 
edward@thestar.com.my 

CITY and municipal drains in 
some parts of Selangor are clogged 
with single-use plastics, water bot-
tles, dried leaves and silt that 
impede the flow of water. 

With drains choked up with rub-
bish, the tendency for back flow to 
occur is high and this results in 
flash floods that inadvertently puts 
ratepayers at an inconvenience. 

Residents claim that Kumpulan 
Darul Ehsan Berhad (KDEB) Waste 
Management is not doing a good 
job despite being paid millions of 
ringgit. 

Abdul Razak Ismail, who is part 
of an activist group called Otai 
Reformasi, said KDEB's contractors 
must ensure drains were desilted 
according to schedule. 

"Drains are meant for running 
water to flow but now they have 
become rubbish bins of sorts. 

"I saw a municipal drain filled 
with rubbish from the junction of 
Jalan Yadi, all along Jalan Sungai 
Bertih in Klang. 

'With the current weather, the 
unbearable stink makes matters 
worse," he said, adding that for 
months the rubbish and caked up 
silt in the drains had not been 
scooped up. 

"Cleaning contracts are awarded 
to firms without proper assess-
ment of their capabilities and this 
is where the local councils in 
Selangor fail to look into providing 
good service to the people," he 
said, adding that drains in Taman 
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U (in orange) discussing the cleanliness of the drains with workers in 
Selayang Utama. 

Sri Andalas as well as Port Klang 
neighbourhoods, Taman Bidara in 
Batu Caves, Puchong townships 
and Taman Medan in Petaling Jaya 
were neglected. 

Consolidated Chinese Associa-
tions of Puchong president Dr Kow 
Cheong Wei said the drains in 
Puchong's commercial areas must 
be desilted and rubbish removed 
routinely. 

"Drains in the commercial areas 
of Kinrara, Puchong Jaya, Puchong 
Perdana, Bandar Puchong Utama 
and Saujana Puchong need thor-
ough cleaning. Workers just scoop 
Utter on the surface while the thick 
black silt is ignored," he said. 

Dir Kow said businesses in these 

areas had made numerous com-
plaints to the authorities but no 
action was taken. 

"Workers shirk their duties; it 
has become a norm. 

"It has been years and the situa-
tion is the same until a flash flood 
occurs," he said. 

He said whenever a drain over-
flowed, no one would take respon-
sibility but instead the blame game 
would ensue. 

Selayang Municipal Council 
(MPS) councillor U Chin Ong said 
people were unhappy with KDEB 
for failing to maintain drains in the 
municipality. 

He said KDEB was in charge of 
cleaning drains but would only 

react upon receiving several com-
plaints from residents. 

"Drains in Selayang Jaya, 
Selayang Utama and Sungai Buloh 
New Village are in a deplorable 
state as they are filled with rubbish 
and have not been cleaned for 
months. 

"The contract states that clean-
ing must be done twice a month 
but KDEB workers are seen once in 
three months or on a follow-up to 
complaints," he added. 

U said RM19.5mil was the cost of 
the annual contract for public 
cleaning charged by KDEB but the 
drains in the Selayang municipality 
were still in a sorry state. 

"Based on public feedback, it is 
time for KDEB to get its act togeth-
er," he said. 

U said MPS should review its 

Drains in Jalan Hulubalang 27, Taman Sentosa in Klang are covered with 
overgrowth. 

KDEB contractors have not been cleaning the filthy drains in 
Selayang Jaya. 
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Flash floods happen frequently in Lorong Tengku Kelana in Klang because of clogged drains. A drain filled with dried leaves appears to be poorly maintained by the 
cleaning contractor. 

agreement with the company to 
include individual domestic waste 
collection and cleaning contracts 
for each neighbourhood. 

This would allow for better 
accountability of its contractors, he 
added. 

"In fact, all local councils in 
Selangor must review the agree-
ment with KDEB Waste Manage-

ment and have individual contracts 
for each neighbourhood. 

"This will iron out perennial 
issues of contractors' non-perfor-
mance. It will also ensure better 
cleaning work. 

"Agreements must be made for 
24 months and be open for review. 
The contracts should not be for 84 
months," he said. 

Wang's Little India Entrepreneurs 
Association president N.R Raman 
said the drains in Jalan Tengku 
Kelana needed to be desilted as a 
25-minute downpour would usually 
result in water overflowing onto the 
roads. 

"The drains in and around Jalan 
Tengku Kelana, especially Lorong 
Tengku Kelana, Jalan Pulasan and 

Jalan Yeoh Guan Hup, need to be 
cleaned urgently. Most of the 
drains have been closed to widen 
the pathway. 

"We need KDEB to use the vacu-
um trucks with water jet to remove 
the thick dirt in the drains. This 
has not been done in months," he 
added. 

Abdul Razak said based on his 

observation, KDEB workers were 
not equipped with scoops to 
remove silt. 

Most of the time, whatever silt 
removed was left on the grass 
which would end up in the drain 
again when it rained heavily. 

"Workers are not equipped with 
basic tools to get the job done," he 
added. 
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農業地囤建築石灰廢料 

許來賢帶隊查封 
(巴生15日讯）雪 

'ill行政议员许来贤今 

曰亲自带队，查封由 

农业地变建筑石灰废 
料的“货仓”，并充 

公一辆载送石灰罗 

厘。 
° 违例者滥用一块位 

于瓜冷昔江港乌达 

马路的农业地，非法 

囤积大量建筑石灰废 

料，而且，高筑石灰 

更引来不少吸毒者聚 

集，在此烧毁偷窃来 

的电线，以变卖高价 

值的铜质品，进而引 

起当地居民和农民的 

不满。 

雪州行政团队上周 

五到瓜冷巡回召开行 

政会议时，讀州大臣 

阿米鲁丁当下接获居 

民有关上述投诉，即 

昔江港乌达马路疑有 

块地段遭用于置放 

非法废料。 

大臣较后指示掌管 

雪州科学、工艺及 

革新事务的行政议员 

许来贤前往勘察和了 

解，以采取行动。 

农业地被发现堆满 

建筑石灰废料，许来 

贤立刻下令查封，指 

示县土地局发出7A通 

知信（NotisTA)给有 

关地主，指示其清理 

有关废料，否则将面 

对罚款，严重则充公 

土地。 

许来贤较后向媒体 

指出，执法单位接获 

投报时，一开始以为 

有关地段被堆满洋垃 

圾，结果，经实地勘 

察发现是建筑石灰废 

料，无论如何，农业 

地除了农耕以外的活 

动都属于非法作业。 

这块占地2亩的农业 

地，于农历新年前才 

开始出现囤积建筑石 

灰废料问题，据悉， 

地囊想利用石灰来填 

土，铺平农业地，以 

作为曰后商业用途处 

• 一 ":S 二 

丨许来贤（中）亲自巡视时，也难以置信有关庞大废料是如何被载送到该 

处丟弃的。 

理，然而，此举已违 

例。 

许来贤说，有关囤 

积大量建筑石灰废料 

现象，也引来一些不 

法承包商，将家用垃 

圾丢弃该处。 
“我们进去取缔时 

也发现有烧毁垃圾痕 

迹，根据当地居民透 

露是吸毒者所为，烧 

些贼赃来取走铜质 
品变卖。” 

若沒清理將充公土地 
&业地非法滥用囤积石灰废料，也导致周边环 K境受到污染，瓜冷县议会除了直接查封地 

段，也当场充公2辆准备将建筑石灰运来此处的罗 

厘。 

1 午来贤说，当局将援引1976年城乡规划法令调查 

此案，一旦罪成，地主可遭罚款不超过50万令吉， 

监禁不超过2年或两者兼施。 

他说，地主若无法在期限内完成清理工作，土地 

局将发出7B通知信，最后通牒则是8B通知信，即直 

接充公有关土地。 
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•黄瑞林（左2)向阿茲米依布拉 
欣（右）讲解渔获码头的设计概 
念，左为黄亚详。 

‘： 

濱海新聞專線 
03-33435977 

載送導致gi 
漁禳轉運站 

(适耕庄15日讯）超过50年历史 

的适耕庄渔获转运站，因地处海口 

渔村入口处，为避免上下渔获期间 

交通阻塞，已择定其他地点兴建新 

转运站，未来再兴建新码头以容纳 

越来越多的渔船。 

适耕庄州议员黄瑞林说，每逢渔船返 

航的丰收季节时，大量运送渔获的重型 

罗厘，就会塞满位於海口渔村入口旁的 

渔获转运站，目前渔袭转运站前的4道 

狭小，而且就在海口渔村大路的十字路 

口。 
“当重型罗厘倒车入库载送渔获时， 

已明显拖慢当地交通，若遇上车流量更 

高的旅游高峰期，塞车问题更加严重， 

搬迁转运站堪称势在必行的计划。” 

州政府撥款200萬 

他指出，其实从前任大臣拿督斯里阿 

兹敏阿里时期，就曾多次讨论搬迁转运 

站计划，惟当时把兴建新码头和转运站 

列为同一个计划内，需要更多资金和研 

究方案，因此拖延了一段时间，加上原 

本择定的地段出现争议，几经波折才敲 

定了新地点。 

他指出，适耕庄渔船越来越多，船身 

设计更是日渐巨大，现有码头不敷使 

用，因此绝对有必要兴建新码头，但考 

虑到兴建码头需要来自中央政府的大笔 

资金，加上工程更庞大和复杂，因此决 

定先兴建渔获转运站，作为短期解决方 

案。 
卜° “其实此前雪州政府已拨款2 0 0万令 

吉，扩大和重铺通往新渔获转运站的路 

段，因此日前我出席由雪州经济策划单 

位、水利灌慨局与雪州水供管理机构 

(LUAS)召开的联席会议时，已要求先 

兴建渔获转运站，以解燃眉之急。” 

他曰前与雪州水利灌溉局总监阿兹米 

依布拉欣，前往新的渔获转运站地点巡 

视时，如此表示，出席者包括沙白安南 

县议员黄亚详、水利灌慨局官员，和雪 

州经济策划单位代表。 

对此阿兹米依布拉欣认同，兴建新渔 

获转运站的必要性，也指示官员尽快完 

成研究方案与设计图。 
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万佥国会议员务中 

•王诗棋（坐者中）召开记者会，坐者左起是颜丽丽和丘钦瀚，后排左起是 

魏子权、谢伟贤及郭纬界。 

住家緬甸佛廟慶潑水節 

千人擾民 
(加影15日讯）新村住家改造为缅甸佛庙，上千名信徒昨 

早欢庆泼水节时，喝醉酒狂欢，滋扰村民生活，最终出动警 

方介入，驱散众纟面甸籍信徒。 

这场泼水节庆典昨早9时许在锡 

米山新村第9路一间由住家改造的 

佛庙进行，超过千名信徒在庙外 

聚集及泼水，引发交通阻塞。 

主办单位在庙外搭建舞台，数 

名信徒站在舞台上向众人泼水， 

导致整条新村路被占用，由于活 

动音响过大，村民也忍不住投 

诉。 

无拉港州议员王诗棋及加影市 

议员颜丽丽在村长谢伟贤及村委 

郭纬界陪同下到场了解情况，并 

建议主办单位提早结束活动。 

逾半信徒喝醉 

王诗棋说，有关緬甸庙属非法 

庙宇，加影市议会今午3时已查封 

该庙。 

她说，她昨早到现场时，也要 

求警方到场，当时早上11时许， 

已有超过一半的信徒喝醉，由于 

担心信徒喝醉闹事，以及担心村 

民安危，警方在中午12时之前便 

驱散众人。 
“当时已有一人喝醉酒，竟用 

饮料罐砸警车，有关人士当场被 
響方逮捕 ” 

=她指出°，主办单位当天邀请志 

愿警卫队维持交通，但庙外挤满 

信徒，已经对村民造成困扰。 

她说，任何宗教活动，如果只 

在宗教场所内进行，只需要通知 

警方，无需向警方申请集会准 

证，但昨天的活动已超出庙宇范 

围。 

“如果活动在宗教场所外进 

行，必须申请集会准证和市议会 
准证。” 

据°她向警方了解，主办单位通 

知警方参与人数约500人，活动时 

间从早上9时至下午5时，但昨早 

的参与人数已过千人。 

•许多信徒聚集在路上欢庆泼水节。 

二：“ - . JV"1!. 

•上千名缅甸籍信徒挤满新村路，欢庆泼水节。 

謝偉賢：曾與村民起沖突 

Jh . 'hi l h'-.. 

•王诗棋（中）与志愿警卫团员及庙 

方代表沟通。 

[米山新村村长谢伟贤说，曾 

•勿有信徒在喝醉酒后爬上村 

民的车跳舞，因此与村民起了争 

执。 

他说，有关緬甸庙一年举办两 

次大型活动，包括泼水节庆典及 

游行，平时周六周日也会有信徒 

包巴士来膜拜；去年该庙举办游 

行活动时，也和村民起了冲突， 

双方几乎要动手了。 

“村民曾劝告信徒，新村里有 

小孩与老人，活动音响不可太大 

声，但信徒都不理会。” 

他指出，周日（I4曰）的活动 

阻碍了 3间住家出入不便，也制 

造许多垃圾。 

他说，有关緬甸庙在新村已超 

过10年，信徒人数近年来越来越 

多，包括外坡的緬甸籍信徒都来 

膜拜，据了解，庙方已购下该住 

。“我们建议他们，若要举办活 

动可以向市议会申请在草场或民 

众会堂举办，避免在新村影响村 
民生活。” 
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第9輪 
前曰成绩（14曰） 

雪兰莪发展机构 负 彭亨 1比2 

形势榜 

排名/队伍 賽 胜 和 负 得 失 分 

1.柔佛达鲁塔克欣 9 1 2 0 21 8 23 

2.彭亨 9 6 3 0 18 6 21 

3.吉打 9 4 3 2 14 5 15 

4.雪兰莪 9 3 4 2 14 17 13 

5.雪兰莪发展机构 9 3 3 3 11 1 12 

6.马六甲 9 3 2 4 10 12 11 

7.霹雳经济发展局 9 3 1 5 10 14 10 
Q 患蒂 b •辟历 8 1 6 1 1 8 9 

9 •登嘉楼 9 2 3 4 9 13 9 

10.八打灵再也市球会 9 2 2 5 1 10 8 

11. 土地发展局联 9 1 4 4 1 16 6 

12.吉隆坡 8 1 1 6 1 19 4 
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(吉隆坡I5日讯）梳邦再也一带商业区多，相 

对的餐馆、饮食中心等也很多，老鼠觅食容易， 

酵mm.. ̂ 

：讀 

在地面和沟渠挖洞造窝， 

据《中国报》了解，从 

去年9月至今年3月，梳邦 

再也市议会第一区居委会 

(JkP ZON 1)在其范围内 

的各商业区举行10次灭鼠 

行动中，总共捕获1060只 

梳邦再也市议员谢有坚 

接受询问时说，他负责的 

第一区居委会在过去两年 

来曾停止灭鼠活动，至去 

年9月份再恢复举灭鼠活 

动。 

他说，从去年9月至今年 

3月，第一区居委会在获得 

市议会卫生组的协助下前 

后举办了 10次灭鼠行动， 

主要是针对当地各商业 

区。 

他指出，在灭鼠行动 

中，是使用鼠药进行灭 

鼠，在10次行动中就已灭 

了 1060只老鼠。 

而且老鼠都很肥硕。 

他说，在第一区居委会 

的范围内有多个商业区， 

有关商业区的商业活动相 

当逢勃，而且都是以旧区 

为主。 

排水系統受影響 

他说，有关商业区的鼠 

患问题也相当严重，他相 

信是因为商业区一带有许 

多餐馆、杂货店等，成为 

老鼠觅食和滋生的地区。 

“老鼠除了衍生环境卫 

生和疾病问题，也对地区 

造成破坏，包括在地上挖 

洞造窝，也在沟渠挖洞， 

导致泥土掉入沟渠，影响 

排水系统。” 

谢有坚说，由于他们都 

是使鼠药灭鼠，因此在同 

一地点也不能频举行灭鼠 

行动，必须要间隔一段时 

间才能举行。 

•在灭鼠行动后， 
也逐一的点算所消 

毁的老鼠。 

沒裝隔油器業者 

谢 

丨在今年1月19日在梳邦再也SS13区一带 

举行的灭鼠行动中，就成功消灭了95 

只老鼠。前排右4为谢有坚。 

有坚说，梳邦再也市议会非 

常重视餐馆等的环境卫生， 

如果被发现有老鼠的踪迹，市议会 

将下令暂时关闭，所有员工也将强 

制性必须要上有关于食物训练课 

程。 

他指出，市议会目前也采取严厉 

的行动对付没有安装隔油器的业 

者，将会面对最闻达1000令吉 

款，而且也不会获得折扣。 

“市议会也限制所有从隔油器中 

排出的排水必须要流入排污系统 

中，不可以直接流入沟渠。” 

有些老酵 

多的地区，同 
一个范围都可以 

找到多个老鼠/，_、�了: 

fcm郭貞黎 

日期 地点 所灭的老鼠数量 

22/9/2018 
SS14/la、 SS14/1、 SS14/2及SS14/2a商 

业区 

80只 

6/10/2018 
S S 1 5区现代化巴刹、S S 1 5 / 4 d、 

SS15/8a、SS15/8b等商区(第一期） 

101只 

27/10/2018 SS19/6商业区 192只 

10/11/2018 
SS15/4、SS15/4b、SSI5/7, SS15/8商 

业区（第二期） 

150只 

1/12/2018 
SS15/4c、 SS15/4d、 SS15/4e、 SS15/4g 

商业区（第三期） 

179只 

15/12/2018 SS18/lb、SS18/6、SS14/1 商业区 、88只 

19/1/2019 
ssi3组屋区（i-p座）、 

ssi3/i小贩中心（第-期）-479 IK5口 

16/2/2019 SS12/lb 商业区 \\3 81 只 

23/2/2019 SS13 (A-H座）（第二期） 1： ̂  41只 

23/3/2019 SS15/2a、SS15/5a商业区 53只 

总共： 1060 只 
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巴生市會南北區 

射284子彈殺53烏鴉 
(巴生is日讯）巴生市议会在 

南北区同步举办射杀乌鸦行动， 

发射284颗子弹射杀了 53只乌 

鸦 

i寸乌鸦行动始于2000年，至今 

举办近19年，此次是今年首场取 

缔行动，执法单位联合大马皇家 

警察将于7月及11月期间，再度 

举办类似行动，以解决乌鸦引发 

的环境及卫生问题。 

市议员黄智荣向媒体说，这是 

当局今年首场取缔行动，成绩 

不俗，射死了 53只乌鸦。2017 

年所展开的3次行动射杀了 78只 

乌鸦，2018年的三次行动则射杀 

1 口 rX鹏 

二¥与1^法单位包括来自卫生 

小组官员及执法小组成员，并于 

上午8时开始至傍晚6时展开射杀 

行动，涉及地点包括双溪加埔英 

达、卫星市、武吉拉惹区、中 

路、百家利、南方镇、安邦绿林 

镇2、公主城、巴生港口自由贸 

易区、军营花园、北港及拉惹鲁 
姆路等。” 

他说，射杀乌鸦活动有助于减 

少其繁殖数量，解决乌鸦造成的 

民瘼问题及干扰，比如对社区环 

境的污染、对居民日常生活的干 

扰及卫生安全等。 
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遊蕩覓食攻擊保安員 :• 

郾類繩戰翏 
(加影1 5日讯）为 们一点都不怕人类，还会攻 

•出 
佳 
百^又 
宾° 

猴 
子 
经 

常 
在 
路 

• 

猴 

数约二、三十只野猴 

长期出没在Tropicana 

Height路口游荡觅食， 

还跑入住宅区及保安 

令，一名保安员两周前 

遭野猴抓伤，导致臀部 
“r f  斗，， 

开化 o 

社交媒体日前疯传一支短 

片，指该住宅区猴群出没， 

数量惊人地在住宅区内追 

逐，画面蛮震撼，本报记者 

今曰到访该住宅区了解情况 

时，发现已经有人被猴子抓 

伤。 

樹林被鏟平 

该住宅区保安员鲁宾指 

出，猴子出没在该住宅区已 

有一段时间，经常在保安亭 

iu面的树上跳来跳去和摇 

晃，有时也会打乱保安用来 

维持交通的塑料障碍物。 

保安员曾驱赶它们，但它 

击人类 
‘鲁宾"k，两周前当他在分 

发访客证给访客时，一只体 

型较大的猴子突然从后面袭 

击他，抓伤他的臀部，导致 

他血流如注。 

他说，当时他并没有驱赶 

它们，他也不知道为何会激 

怒它。 

据观察，该住宅区与加影 

工艺城(Bandar Teknologi 

Kajang)工业区为邻，旁边 

还有一片树林，不排除野猴 

群是从该树林走出来。 

当地一名陈姓居民向记者 

透露，之前猴子数量不多， 

都在附近树林活动，但随著 

当地树林被铲平进行屋业发 

展后，它们觅食困难，只只 

瘦骨嶙峋。 

她说，也许有居民可怜它 

们，经常在路口放些水果喂 

养它们，使到它们常常出来 

路口觅食。 

"Tropicana Height路口 

猴 
子 
经 
常 
跑 
到 
保 

苤 
宇 

9 

保 
安 
员 
Za 

驱 
赶 
它 
们 

前面有一个加影新城的屋业工 

程在施工中，早前该处是一片 
树林。” 

她希望市议会可以联系野生 

动物局，协助猴群重归山林。 

此外，也有居民指出，猴群 

早在Tropicana Height未发展 

前，便已在当地出没，当年还 

有人在路边放笼子捉猴。 

丘欽瀚：未接投報 
~hri影市议员丘钦瀚说，加影市议会至 

/JU今未接到野猴骚扰人类或伤人的投 

报，如果有人投诉，他会联络野生动物 

保护及国家公园局（PERH1LITAX)� 
他说，Tropicana Height与加影工艺 

城为邻，该区还有屋业计划进行中，不 

排除树林被砍，让猴群失去家园才四处 

乱窜。 
•保安员鲁宾的臀部，遭猴子抓伤。 

地
點
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蒲種公主城第1區第2區 

擬計劃進行復興活動 
(吉隆坡is日讯）梳邦再也市 

议会正拟定计划，为蒲种公主城 

第1区与第2区进行复兴活动，并 

让后巷进行进行转型。 

为确保计划能顺利展开，曰前 

市议会在该区展开了地方政府谘 

询会议(Town Hall Meeting)， 

以聆听当地商民的意见。 

以上会议由市议员叶国荣主 

持，雪州行政议员兼金銮区州议 

员黄思汉，亦有参与商讨复兴计 

划。 

市议会主席诺莱妮进行汇 

报时，指市议会要把后巷转 

型成其中一个制造点（ P l a c e  

Making)，同时解决清洁、违例 

扩建和阻碍通行的问题。 

她说，以上计划会分阶段进 

行，包括先收集资料、与业主会 

面、继而执行计划。 

复兴计划涉及公主城第1区与第 

2区的商业区，在20条后巷中，前 

者有395个单位，后者则有404个 

单位。 
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雪政府採公開招標程序 

5提升工種麵_ 
(安邦is日讯）雪州政府采取更 

透明公开招标程序后，鹅唛县5个新 

村的道路及水沟，提升工程仅费35 

万令吉，为2019年首阶段大马道路 

档案系统拨款中省下16万令吉。 

鹅唛县乡村协调官潘佩玲指 

出，这5个新村包括淡江新 

村、轰埠根登新村、万挠双溪 

巴高村、双溪毛糯美丽村及甲 

洞乌鲁新村，承包商于本月17 

曰同步在5个新村展开提升工 

程。 

她今日与淡江新村村长洪伟 

顺一同巡视该村的道路时，如 

是指出。 

村委會監督工作 

她说，预计承包商将于两个 

星期内完成提升道路及维修沟 

渠工作，村委会则会负责监督 

工程上的工作。 

她在1月前往鹅唛县5个新村 

巡视，村委会向她投诉村内基 

本设备年久失修，以水沟损坏 

及路洞问题为主。 

潘佩玲较后向鹅唛县土地局 

提出大马道路档案系统拨款用 

作维修，并于3月获得批准。 

“基本上，5个新村面对的 

问题相似，即沟渠年久失修已 

坍塌及泥土流失，因此我将有 

关问题带上鹅唛县土地局紧急 
处理。” 

她说，尽管部分新村来不及 

申请首阶段的大马道路档案系 

统拨款，但她会协助申请第 

阶段的大马道路档案系统拨 

款，包括万挠李金狮新村。 

洪偉順：維修破損溝渠 
V乂江新村村长洪伟顺表 

义火示，淡江新村获8万令吉 

维修村内5条道路及沟渠，包 

括阿万5巷、阿万10巷、阿万 

16巷、古鲁路及恩本3路。他 

说，今年的提升工作主要是维 

修已破损的沟渠。 
“恩本3路沟渠坍塌的情况 

最严重，不仅沟渠已完全坍 

塌，且被黄泥覆盖，雨水未能 

及时排出而满溢至路面，导致 

居民面对逢雨必灾问题。” 

他说，加上恩本3路的地势 

较低，因此时常发生闪电水 

灾，雨水淹入住家。另外，不 

时有重型罗里进入村内，新村 

道路较为窄小，有时也会撞毁 

沟渠。 
•潘佩玲（中）向官员了解淡江新村道路及沟渠提升工程的 

进展。左为洪伟顺。 
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(加影1 5日讯）数 

以百计的缅甸外劳在锡 

米山新村一住家式緬甸 

庙宇欢庆泼水节，严重 

滋扰邻居及堵住道路， 

引来居民不满愤而向加 

影市议会、州议员及警 

方作出投诉，结果警员 

到场时，其中一名已醉 

酒的缅甸男子向警员发 

难，不但不理警告，还 

拿起酒瓶敲打警车，在 

屡劝不听下，警员将他 

拘捕。 

与此同时，有关泼水 

节是于昨天进行，警方 

到场后将现场的缅甸外 

劳驱散，主办方也因无 

法出示举办活动准证， 

庆祝泼水节被腰斩。 

醉男酒瓶敲打警车 

据了解，居民投诉主 

办方在周六夜晚已播放 

音乐，影向居民作息， 

周曰早上又出现相同情 

况，人潮太多，还召来 

餐车、卖酒等，因此纷 

纷向州议员和市议员投 

诉。无拉港区州议员王 

诗棋及市议员颜丽丽于 

音樂喧鬧道路被堵 

數百人慶潑水節變擾民 

•王诗棋（左三）与市议员等人到场了解情况 

时，受到他人阻止进入活动场地，结果向警方报 

案要求介入调查。 

接到居民投诉后，前往 

现场了解时，目睹数以 

百计的緬甸外劳在欢庆 

泼水节，人潮太多，堵 

住道路。同时，王诗棋 

在现场受到他人阻止进 

入活动范围内，她唯有 

向警方报案。 

较后，约10名来自加 

影警局的巡警到场后， 

其中一名已醉酒的缅甸 

男子向警员发难，结果 

被警方逮捕。 

据了解，该庙以往举 

行泼水节，人数不会太 

多，不会影向邻居， 

但今年情况不一样，不 

但大事庆祝，还制造声 

浪滋扰，数以百计的出 

席者堵在路中央，变成 
“封路’’。 

此外，市议员丘钦瀚 

说，州议员和市议员到 

场后，要求主办方的 

负责人出示举办活动准 

证，对方承认没有申办 

有关准证，只是向警方 

提呈进行活动的信件， 

但没有得到警方批准 

信。（T S I )  
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地主濫用囤積建築廢料 

農地不種植|菌 
(巴生15日讯)位于瓜冷昔江 

港乌达马路一块占地2英亩的农业 

地遭滥用，被发现囤积大量的建 

筑石灰废料，引来不少吸毒者烧 

东西偷窃，而且也污染环境，使 

到当地一些居民及农民不满，因 

此接莰投诉的雪州行政议员许来 

贤亲自带队查封！ 
•许来贤（左二）与瓜冷县议会执法官员及环境局官员到场取 

缔时，发现占地2英亩大的农业地，遭滥用囤积大量建筑石灰废 

料，以作为日后填土用途。 

上周五，雪州行政团队巡回到瓜冷 

召开行政会议时，雪州大臣阿米鲁丁 

接获当地居民的投诉，指昔江港乌达 

马路疑似出现一块非法废料处理地。 

吸毒者烧东西偷窃 

有鉴次于此，大臣立即指示掌管雪 

州科学、工艺及革新事务的行政议员 

许来贤去勘察，以采取合适的行动。 

许来贤亲自带队到现场后发现有关 

农业地遭滥用，接著就下令查封该农 

业地，并指示县土地局发出7A通知信 

(Notis7A )给有关地主，以要求清理 

干净。 

若地主不清理，将面对罚款，甚至 

再严重情况下充公土地。 

许来贤于在取缔行动后向记者说， 

刚接获投报时原以为是洋垃圾，但实 

际勘察及取缔后发现是建筑石灰废 

料，不过这块占地2英亩的农业地，除 

了农耕以外的活动都是不合法。 

他说，地主于农历新年前开始就囤 

积建筑石灰废料，以利用石灰来填 

土，铺平农业地，好让日后能进行商 

业处理，显然地主的举止已违例。 

他披露，由于这一带囤积大量的建 

筑石灰废料，也引来一些不法承包 

商，将家用垃圾往这里丢弃，因此当 

他去取缔时也发现烧垃圾情况。 

不过，他指出，当地居民直言是吸 

毒者所为，烧一些物品来取走铁制变 

卖。（T S I )  

地主或罰款不超過50萬 
来贤披露，瓜冷县议 

H会基于这块农业地已 

非法滥用，且污染到周边环 

境，直接查封这块农业地， 

并且援引976年城乡规划法 

令调查此案，一旦最成， 

地主可罚款不超过50万令 

吉，监禁不超过2年或两者 

兼施。“我们当场也充公两 

辆准备将建筑石灰运来此处 

的罗里。” 

他说，州政府非常看重环 

境污染问题，对于违例者绝 

不妥协，因此县土地局也会 

发出127及129通知信给地 

主，以书面告知地主情况， 

过后再发出7A通知信，要 

求恢复清理土地，否则每曰 

可面对5000令吉罚款。 

许来贤强调，地主若在一 

定期限内未完成清理工作， 

土地局将发出7B通知信， 

最后手段则是发出8B通知 

信，直接充公有关土地。 

他也吁请州内的业者和地 

主奉公守法�（TSI ) 
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农地变石滅料“货仓” 
许来贤带队查封充公一罗里 

(巴生15日讯）农业地变建筑石灰废料“货 

仓”，并造成环境受污染，雪兰莪州政府接获投 

报，由行政议员许来贤亲自带队查封，并充公一 

辆载送石灰罗里！ 

以为“山高皇帝远”就可为所欲为，违例者 

滥用一块位于瓜冷昔江港乌达马路的农业地，非 

法囤积大量建筑石灰废料，而且，高筑石灰更引 

来不少吸毒者聚集，在此烧毁偷窃来的电线，以 

变卖高价值的铜质品，进而引起当地居民和农民 

的不满。 

•=!=• 州行政团队上周五到瓜冷巡回召开行政会议时，雪 

州大臣阿米鲁丁当下接获居民有关上述投诉，即昔 

江港乌达马路疑有一块地段遭用于置放非法废料。 

大臣较后指示掌管雪州科学、工艺及革新事务的行政议员 

许来贤前往勘察和了解，以采取行动。 

发信指示地主清理 

建筑石灰废料占了一大片地段，叫人看傻眼 

执法单位在现场栏截及充公载送石灰废料的罗里 

许来贤（中）亲自巡视时，也难以置信有关庞大废料是如何被载送 

到该处丢弃的。 

农业地被发现堆满建筑石灰废料，许来贤立刻下 

令查封，指示县土地局发出7A通知信（Notis7A)给 

有关地主，指示其清理有关废料，否则将面对罚款， 

严重则充公土地。 

许来贤较后向媒体指出，执法单位接获投报时， 

一开始以为有关地段被堆满洋垃圾，结果，经实地勘 

察发现是建筑石灰废料，无论如何，农业地除了农耕 

以外的活动都属于非法作业。 

这块占地2亩的农业地，于农历新年前才开始出 

现囤积建筑石灰废料问题，据悉，地主想利用石灰来 

填土，铺平农业地，以作为日后商业用途处理，然 

而，此举已违例。 

许来贤说，有关闽积大量建筑石灰废料现象，也 

引来一些不法承包商，将家用垃圾丟弃该处。 

“我们进去取缔时也发现有烧毁垃圾痕迹，根据当 

地居民透露是吸毒者所为，烧^些贼赃来取走铜质品 

变卖 ” 

非法滥用囤积废料 

周边环境受污染 
农业地非法滥用囤积石灰 

废料，也导致周边环境受到污 

染，瓜冷县议会除了直接查封 

地段，也当场充公2辆准备将 

建筑石灰运来此处的罗里。 

许来贤说，当局将援引 

1976年城乡规划法令调查此 

案，一旦罪成，地主可遭罚款 

不超过50万令吉，监禁不超 

过2年或两者兼施。 

“县土地局也会发出127及 

129通知信给地主，以书面告 

知地主取缔情况，过后再发出 

7 A通知信，要求其清理土地及 

恢复其原貌，否则每日可面对 

5000令吉罚款。” 

他说，地主若无法在期限 

内完成清理工作，土地局将发 

出7B通知信，最后通牒则是 

8B通知信，即直接充公有关土 

地0 

“州政府非常重视环境污 

染问题，对于违例者绝不妥 

协，希望州内的业者和地主要 

奉公守法。” 

执法官员查封空地入口处 
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•I 

执法人员驾车寻找乌鸦及追 

捕。 

巴生市会射杀53乌鸦 
(巴生15日讯）巴生市议会在南北区同步举办 

射杀乌鸦行动，发射284颗子弹射杀了 53只乌 

鸦。 

射乌鸦行动始于2000年，至今举办近19 

年，此次是今年首场取缔行动，执法单位联合 

大马皇家警察将于7月及11月期间，再度举办 

类似行动，以解决乌鸦引发的环境及卫生问 

题。 

市议员黄智荣向媒体说，这是当fej今年首场 

取缔行动，成绩不俗，射死了 53只乌鸦�2017 
年所展开的3次行动射杀了 78只乌鸦，2018年 

的三次行动则射杀163只乌鸦。 

“参与执法单位包括来自卫生小组官员及执 

法小组成员，并于上午8时开始至傍晚6时展 

开射杀行动，涉及地点包括双溪加埔英达、卫 

星市、武吉拉惹区、中路、百家利、南方镇、 

安邦绿林镇2、公主城、巴生港口肖由贸易区、 

军营花园、北港及拉惹鲁姆路等。” 

他说，射杀乌鸦活动有助于减少其繁殖数 

成群乌鸦，对社区造成各种困扰。 

量，解决乌鸦造成的民瘼问题及干扰，比如对 

社区环境的污染、对居民日常生活的十扰及卫 

生安全等。 
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感恩有您慈善联盟全民关怀义卖会"筹委会呼吁公众人士踊跃出 

席这项义卖会，前排坐者左二为吕锦威。 

慈善联盟全民关怀义卖21日举行 
(吉隆坡15日讯）“感恩有您 

慈善联盟全民关怀义卖会”将 

于4月21日（星期日）上午9 

时举行开幕仪式。 

这项在 Galaxy Ampang Mall 

举行，号称全马最大型室内慈 

善义卖会，由区内12个单位 

联合主办，包括感恩有您慈善 

I才丨、天禄酒人间慈善机构、隆 

耀慈善N1、海洋慈善闭、慈爱 

行、欢乐宝善心团、双福残障 

自强发展协会、莲花生慈爱之 

家、68心愿老人院、甘露亭老 

人院、安宁之家和菩提之家。 

义卖会筹委会主席吕锦威 

发文告说，义卖会主要目的是 

给联办慈善团体和公益中心筹 

募扶助或运作基金，在社会公 

益事业中发挥作用，以帮助有 

需要的人士或家庭。 

他说，除了现场举行义卖 

会外，所有联办单位也将会举 

办各种公益活动，包括捐血活 

动、免费视力检查、家庭亲子 

互动游戏、舞狮、义唱表演和 

抽奖节0等。 

义卖会现场也提供约300 

份食物，同时提供干粮物资义 

卖档位等。LAWA亦现场提供 

妇女家庭问题法律援助，及马 

来两亚生命线协会提供‘ b理咨 

询和公积金局提供公积金申请 

与咨询服务等等。 

安邦市议会亦在现场设立 

预防黑斑蚊醒觉柜台，地方州 

议员也同时安排官员前来处理 

雪兰莪州政府的福利计划申请 

登记事项。 

义卖会所售卖的同木，将 

依据个別团体或中心所售出的 

固本作准，以供作有关I才丨体或 

中心的扶助基金或中心的运作 

基金用途。同本出售后，购买 

者如果不想要领取有关的固本 

的话，可直接交予联办I才丨体， 

代为捐赠予孤儿院、老人院、 

残障中心或其他的弱势群体， 

达致双重行善的0的。 

公众受促踊跃出席有关的 

义卖会，並慷慨解囊，热烈响 

应购买有关的义卖固本。 

若有任何询问，可直接联 

系“感恩有您慈善联盟全民关 

怀义卖会”筹委会负责人，包 

括大会主席莫普杰（电话： 

014-667 1713)及筹委会主席 

吕锦威（电话：019 —228 
9300) o 
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加影市议会于星期一下午3时后，查封设在锡米山新村村屋的 

緬甸佛庙。 

r ^̂ 2 

泼水节活动如同嘉年华，有人在场卖饮料和酒 

谢伟贤：引起噪音卫生问题 
**»T A! 

^ —J j/� 

吸引逾千人到场 

非法庙庆泼水节扰民 

居民投诉设在村屋的缅甸佛庙干扰日常作息，坐者左起颜丽 

丽、王诗棋及丘钦瀚。后排左起魏子权、谢伟贤及郭纬界。 

新闻特区 

锡米山新村 

(加影15日讯）锡米山新村 

村屋变成缅甸佛庙，庆祝泼 

7jC节更吸引逾亍人涌到现 

场，阻碍交通及严重十扰村 

民的R常作息。 

据知，早在庆典前夕， 

村民已投诉该庙于晚上时段 

进行彩排时音响声量过制造 

噪音，而泼水节庆典引来大 

批人潮引起的交通阻塞等问 

题，再引起居民非议。 

此外，警方接到投报于 

昨天到场时，一名醉酒的男 

子也用酒罐丢向警车，结果 

被警方逮捕。 

据了解，相关缅甸佛庙 

设在村屋已逾10年，由于是 

非法庙，无拉港州议员王诗 

棋巳要求加影市议会执法组 

到场调查，市议会也于今午3 

时后查封该庙。 

王诗棋今午召开记者会时 

说，昨旱接到投诉后联络了警 

方到现场，基于庙方没向警方 

申请准证会在庙外进行活动， 

算是非法集会〗 

“庙方只告诉警方说会在 

庙进行活动，预料是500人， 

但昨天到场者有逾f•人；活动 

原从上午9时举行至下午4 

时，警方介人后，活动于上午 

11时即告停止。” 

她说，过去当局一•直对宗 

教场所采取宽容态度，只要相 

安无事就会体谅，惟今年的泼 

水节庆典却干扰到村民，此 

外，村民也反映去年该庙举办 

游行活动时，也与村民起冲 

突;0 

“该庙坐落在9路，现场 

围满人群，车辆无法进出， 

最严重的是现场有人非法卖 

M。我们到场时，发现有者 

已喝醉，一醉酒男子甚至把 

酒罐掷向警车，过后被警方 

逮捕。” 

出席记者会的包括加影市 

议员颜丽丽、丘钦瀚，锡米山 

新村村委会主席谢伟贤、副主 

席魏子权及村委郭纬界。 

谢伟贤说，去年7月， 

他们巳接获投诉指该庙进行 

活动时对村民造成不便。 

“除了喝酒的问题，他 

们举办活动，跳舞姿态也有 

问题。另外，困扰村民的问 

题是噪首和环境卫生，参与 

者吃食物后乱丢饭盒和垃 

圾。” 

他说，今年的泼水节活 

动更大型，一些住在其他地 

方的缅甸人也租车和巴十到 

来参与，并把巴十停在锡米 

山村委会会所。 

他说，该单位是新村 

屋，相信已转卖。 

另外，颜刚HI1!说，若在 

庙外进行活动，必须向警方 

申请准证，但庙方仅告诉警 

方在庙内进行活动。 

(部分照片由丘钦瀚提供） 

t r • jk* • 
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东铁取消教唛站 
成功保往石英山脊 

八了燕带15日讯雪州大臣阿米鲁丁指出，中央政府能够重 

新调整东铁计划（ECRL),取消鹅唛综合站而不再经过石英山脊 

(Permatang Kuarza)是好的决策，避免国家财富遭到破坏。 

阿米鲁丁表示，这项决定终 

于让雪州可以松一口气，不必再 

遭受民间抗议大自然环境资源被 

破坏的声浪。 

「惟，一旦东铁计划从巴 

生开通，雪州人民肯定从中受 

益；就算东铁未能经过鹅唛也 

无所谓，因为我们成功拯救了雪 

州的环境资源，这可谓是无价之 

宝0 j 

阿米鲁丁于今日上午在八丁 

燕带，为雪州大学大专辩论赛主 

持开幕时，如此表示。 

他还强调，不止拯救了鹅唛 

石英山脊，还保护了鹅唛12英里 

的原住民村落。 

据了解，中央政府财政部于 

去年7月公布时，雪州政府曾激烈 

反对从鹅唛通往巴生港口部分的 

东铁计划。 

规划为地质公园 

雪州政府当时反对的立场 

是，准备向联合国文教科组织 

(UNESCO )申请，将巴生河谷长 

达16公里，乃世界最长的石英山 

脊列为世界文化遗产的地位。 

财政部长林冠英当时告知， 

一旦完成鹅唛通往巴生港口东铁 

工程，雪州政府将无法争取到世 

界文化遗产的地位。 

不过，到了今年4月12日， 

一份由首相署发出的声明宣布， 

去年7月遭冻结的东铁计划，将重 

新启动，除了降低建造成本，同 

时也取消掉鹅唛通往巴生港口的 

路线。 

阿米鲁丁认为，东铁计划重 

启和改道，很大程度是跟雪州政 

府的反对立场有关。 

「主要原因是原本的东铁计 

划不单切割了中央主干山脉，并 

直接破坏到鹅唛石英山脊，当地 

对雪州子民而言是宝贵的环境资 

源。」 

他透露，雪州政府也正在勘 

测，希望将该处规划为国家地质 

公园，虽然有关地位标准略低于 

联合国世界文化遗产，但后者的 

申办手续需要耗长时间。 
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酒商翻政府統一酒牌政策 
吉隆坡15日讯|马来 

亚联合邦酒商公会联合总会 

代会长陆仕基呼吁，中央政 

府和地方政府统一所有酒牌 

政策和规定，避免同业们遭 

受困难。 

他指出，中央政府对 

酒商拟有一套政策和规定， 

而地方政府又会自视需要， 

而另置条规，令酒商业者难 

以应付。 

「最近的例子，就是 

士拉央市议会规定同业在更 

新营业执照时，必须另缴付 

1万令吉抵押金的新规定， 

是极不合理。」 

增加業者負擔 

「同业每年都必须缴 

付极高的更新营业执照费， 

已深感吃力，如今要另缴交 

1万令吉抵押金，岂不是增 

加了业者的负担？」 

「所以我认为，中央 

政府必须统一所有售酒条 

规，如此一来才能免于同业 

们陷入困境。」 

陆仕基昨晚出席马来 

亚联合邦酒商公会联合总 

会58周年庆晚宴时，如此表 

示。出席者包括该会总务徐 

良标、财政郑宗植、雪隆华 

人酒商公会副财政黎玉洁、 

理事杨玉虹、北马酒商公会 

会长陈文斌、吉兰丹酒商公 

会会长蔡尤明及马六甲酒商 

公会会长沈镜河等。 

他指出，有关士拉央 

市议会要求1万令吉抵押金 

一事，经过向士拉央国会议 

员梁自坚、雪州行政议员黄 

思汉及士拉央市议员黄伟强 

反映后，市议会已聆听该会 

诉求，但仅同意将抵押金减 

低至4000令吉。 

要求取消抵押金 

「无论如何，我们还 

是不同意，并要求市议会直 

接取消抵押金的规定。」 

「而根据最新消息， 

经过与黄伟强商讨后，他建 

议提呈一份在士拉央范围持 

酒牌的会员名单，以便从中 

要求豁免抵押金。至于非会 

员，也请赶紧加入本会，亦 

可获得豁免。」 

他也说，我国是一个 

多元族群、宗教和文化的社 

会 
°但深感欣慰的是，各 

民族之间依然能够采取宽容 

与和谐相处的态度，让同业 

们安定营业。 
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^"報名反應熱烈 

夏普21曰趣味競跑 
(莎阿南讯）大马夏普上7点至中午12点，在莎阿南27 

(Sharp)电器将在4月21日早区举办“我爱莎阿南趣味竞跑 

2019" (Sharp I Love Shah 

Alam Fun Run)，由于反应热 

烈，目标3000人已超标至3600 

人，当局已截止报名。 

掌管人力资源、青年及体育 

发展事务的雪州行政议员莫哈末 

凯鲁丁受邀出席推介礼，他也承 

诺携带家庭成员一起参与竞跑。 

副董事经理丁洋中指，这是 

夏普企业社会责任之一，也是公 

闵首次举办竞跑活动，一开始概 

念是职员家庭竞跑，后来转为社 

区竞跑，以加强当地T.业社区和 

居民的联系。 

竞跑分男女3公里和6.5公 

里，开放给所有年龄段的人参 

与。除了当局提供的服装外，也 

欢迎参与者身穿制服或各种角色 

扮演，为竞跑添加趣味以赢取最 

佳服装奖，奖品有夏普购物礼 

券。活动现场也提供各种游戏和 

幸运抽奖，共大家赢取总值5万 

令吉的奖品。 

夏普消费者电子产品部总经理卓上明（后排左3 

起）、莫哈末凯鲁丁和丁洋中推介“我爱莎阿南趣味 

竞跑2019"。 
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治安不靖，人民为了自救，唯有出动 
“围篱社区保安制”的下策。 

但，围篱社区的“从无到有”，多 

数由居协发动成立的保安管理层，通常因 
“一种米养百种人”缘故，若无法取得绝 

大多数居民的配合，到头来都会演变成 

“剪不断，理还乱”的纷争，最坏结局是 

地方政府被迫介入，拆除保安栏杆致两败 

俱伤局面.。 

本月6与7日，巴生武吉丁宜2各都尼 

兰30和35居协管理的围篱社区保安亭前， 

连续两天发生一名妇女执意把车阻挡在保 

安栏种前，和保安和居协人员爆发口角的 

事件。 

我在事发后除了透过居民的脸书留言 

得悉一二，也采访居协委员王秀琳和当事 

人林女士，透过双方说法以拼凑出事情真 

相。 

被指闹事的一方固然有错，但对居协 

的不满亦是“冰冻三尺，非一日之寒”， 

原因是两方缺乏善意沟通，相关资讯尤其 

是居协收取的钱财成了质询焦点，促使一 

些声称“不赞同围篱社区”的居民采取强 

硬态度，包括向巴生市议会多次作出投报 

甚至报警^ 

居协方面，为了对有缴费的居民以 

示公平，必须对不缴费的居民，采取一些 

“制造麻烦”的措施，如每次进入的交证 

登记，乃无可厚非，用意是希望居民能感 

受到围篱社区的好处，而愿意支持和参与 

其中。 

基于居协收取的围篱费和每月保安费 

是笔庞大数额，个人认为，居协有必要定 

期对所有居民汇报财务收支状况，加强社 

区保安的管理和讯息发放，以公开和透明 

的资讯来服众，平日亦可多办一些康乐活 

动促进联谊，让居民感受到居协存在的功 

能与价值。 

至于同住一区的居民，亦有必要好好 

省思，维护社区治安乃共同责任，若执意 

不参与保安计划，则需服从于多数群体 

制定的人性化规则s 

围篱社区计划没有绝对的对与 

错，套用雪州行政议员黄思汉所 

言，“对于社区保安制的是是非 

非，没有十全十美的方案，社区 

居民需要将心比心。”为本篇结 

论0 
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马来亚联合邦酒商公会联合会众理事齐向出席嘉宾敬酒。前排左一是雪隆 

理事杨玉虹、吉兰丹会长蔡尤明、总务徐良标、代会长陆仕基、财政郑宗植、 

马六甲会长沈镜河、雪隆副财政黎玉洁及北马会长陈文斌。 

酒商聯會：更新執照免付1萬抵押金 

雪it拉央同業速入會 
(八打灵再也15日讯）马来亚联 

合邦酒商公会联合总会代会长陆仕基 

吁请，在雪州士拉央区未参加入会的 

同业尽快加人成为会员，以便更新年 

度营业执照时，豁免另外支付1万令 

吉的抵押金。 

他说，经过协商后，当局同意豁 

免抵押金，惟条件是必须由该会提交 

的会员名单及药业公会会员t 

他说，针对酒的课题，除了需遵 

守联邦政府制定的政策与规定，还有 

地方政府另置的条规，这也是同业们 

最难应付的问题。 

“士拉央地方政府最近对酒业 

采取新条规一例，已经造成同业的困 

扰。我认为，中央政府的任何条规必 
须划-“ 

陆仕基在该会的58周年宴会上致 

词时表示，士拉央市议会是最近新增 

上述抵押金的条例。 
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已覓地興建容納更多漁船$ 

鼸莊麵轉敏辟術 
(适耕庄is日讯）超过so年 

历史的适耕庄渔获转运站，因 

地处海口渔村入口处，为避免 

上下渔获期间造成交通阻塞， 

已择定其他地点兴建新转运 

站，未来将兴建一座新码头以 

容纳越来越多的渔船！ 

适耕庄区州议员黄瑞林表示， 

每逢渔船返航的季节，大量运送渔 

获的重型罗里，就会塞满位于海口 

渔村人口旁的渔获转运站。目前渔 

获转运站前的车道狭小，且位于海 

口渔村大路的十字路口。 

载鱼罗里遇旅游季更塞 

“当重型罗里退车人库载送渔 

获时，已明显延缓当地交通，若遇 

上车流量更高的旅游高峰期，塞车 

问题更加严重，搬迁转运站乃势在 
必行。” 

他透露，从上一任大臣拿督 

斯里阿兹敏阿里时期，就曾多次讨 

论搬迁鱼获转运站计划，惟当时把 

兴建新码头和转运站列为同项计划 

内，鉴于需要更多资金和研究方 

案，因此拖延了一段时间，加上原 

本择定的地段出现争议，几经波折 

才敲定了如今的新地点。 

黄瑞林日前与雪州水利灌溉局 

局长阿兹米依布拉欣等，前往新渔 

m 
黄瑞林（左二）向阿兹米（右）等人讲解新渔获码头的设计概念，左一 

黄亚详。 

获转运站地点巡视时指出，基于适耕庄 

渔船越来越多，船也越来越大艘，以致 

现有码头不敷应用，因而有必要兴建一 

座新码头。 

雪拨200万扩路 

他说，由于考虑到兴建码头需来 

自联邦政府的大笔资金，加上工程庞大 

复杂，因此决定先兴建渔获转运站，作 

为短期解决方案。 

“雪州政府此前已拨款200万令 

吉，扩大和重铺通往新渔获转运站的 

路段。我日前出席由雪州经济策划单 

位、水利灌溉局与雪州水供管理机构 

(LUAS)召开的联席会议时，巳要 

求先建新的渔获转运站，以解燃眉之 

急。-

阿兹米对兴建新渔获转运站的必 

要性表示认同，表示将指示官员尽快完 

成研究方案与设计图。 

在场者包括沙白安南县议员黄亚 

详和一众官员。 
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人潮太多滋擾居民 

細匈鹰申激水節髁新 
(加影15日讯）镇米山新村9 

路一间住家式細甸庙宇昨早举行波 

水节活动时，引来千名同胞瘋狂庆 

祝，严重滋扰邻居及堵住道路后， 

当地居民愤向加影市议会、州议员 

及警方作出投诉，负责人因无法出 

示举办活动准证，活动被腰斩。 

加影市议员颜丽丽在今午偕同无拉 

港州议员王诗棋举行的新闻发布会上指 

出，该庙宇工作人员在上周六夜晚进行 

彩排时，音响严重滋扰居民，隔天从早 

上卯寸开始就吵闹，出席者众多，又没 

有申请准证，因此谕令主办方在中午12 

时提前结束。 

她披露，她与王诗棋及锡米山村委 

会等人抵达现场了解时，她在现场受到 

-名维持交通秩序的志愿警卫局人员的 

无礼对待， 

超过千人出席缅甸庙宇外面举办庆祝泼水节，因严重滋扰新村居民，加上没有申请准证，因而被指 

示提早结束。 

她说，将住家改成庙宇已属非法， 

市议会执法组将在这星期内派人前往该 

庙宇进行调査。 

出席波水节的缩甸外劳人数众多 
民，遭居民投诉。.’ 

’一 

堵住道路形成“封路”，又严重滋扰居 

王詩棋：主辦方未申請准證 

王 诗棋则表示，当时，她向主办 

方负责人反映居民的不满，对 

方表示不曾接获投诉，当她要求对方与 

居民对质时，对方自知理亏保持沉默: 

她说，现场因为有非法卖酒，很多 

出席者已酒醉，主办方为了推卸责任， 

声称对外来餐车或卖酒者等问题无能力 

管制，但其实活动搞手是主办方，活动 

里出现非法卖酒时，主办方责无旁贷: 

她强调，她尊重所有宗教场所举办 

活动，但涉及占用公共地方时则必须作 

出申请，直至获得批准后才能进行，而 

且该庙宇场地不能容纳千人；她建议该 

庙宇负责人若要举行活动，申请在草场 

进行会更适合。 

活止 
动活 

由准动 
于证 
主， 

办因 
方此 
无执 
法法 
出单 
示位 
举指 
办示 
泼立 
水即 
节中 

她说，志愿警卫局人员在接受任何 

组织单位邀请协助交通指挥等工作，必 

须事先知会警方，可是在这件事上，现 

场的志愿警卫局人员声称已知会加影警 

方，惟警区主任否认。 

谢伟贤：居民受困擾多年 

另-方面，锡米山新村村长谢伟贤 

也说，当地居民已忍耐该庙宇举办活动 

时的困扰多年，其中去年有一次举办游 

行时，由于主办方无视居民的投诉，双 

方差点发生冲突。 

他指出，这一次活动过于大型，人 

数众多，不但堵住道路，又乱丢垃圾， 

居民已是忍无可忍g 

方查国会议 员,务中心 

MA,~ fVPKj 

颜丽丽（前排左起）与王诗棋接莰居民投诉后，赶往现 

场了解情况。后排右起郭纬界、谢伟贤及魏子权；前排右一 

是丘饮翁。 

市议会执法组查封改变为庙宇的住家。 

1当丨 
參 
與 
活 
動 

半 
數 
已 
喝 
醉 

：地居民反映， 

该庙早期举办 

任何活动时，人数不会太 

多，不会影响邻居，近年 

情况不一样，不但大事庆 

祝，还制造声浪滋扰，这 

回千名出席者堵在路中 

央，变成“封路”，居民 

怒不可遏。 

王诗棋及颜丽丽接到 

投诉后，前往现场了解， 

亦目睹千名缅甸籍男女在 

欢庆泼水节；她们形容 

现场超过半数出席者已醉 

酒。 

当时，王诗棋向加影 

警区主任扎菲助理总监反 

映现场情况，要求调派警 

员到场协助疏散人群，约 

10名警员抵达后，其中一 

名已醉酒的缅甸男子向警 

员发难，不但无视警告， 

还拿起酒瓶敲打警车，在 

屡劝不听下，警员将他拘 

捕，其他出席者听从警员 

指示离开。 

根据了解，该庙宇 

举行泼水节活动占用公共 

地方，除了塔建舞台，现 

场人潮堵住道路，令周边 

居民造成不便，主办方亦 

没有向市议会及警方申请 

庙宇以外地方举行活动准 

证，因此被令中止活动。 
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市會今年首射殺行動 雪7牛目财政仃劻 
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市议会执法人员正点算被射杀的乌鸦数量。 

(巴生15日讯）巴生有“乌鸦城’ 

之称，过多的鸦群数量令人烦不胜烦， 

迫使巴生市议会于星期六上午8时至下午 

6时，在巴生南北区展开今年度以来的首 

场全天候射杀乌鸦行动，在发射的284发 

子弹中，一共“剿灭” 了 53只乌鸦。 

根据巴生市议会脸书专页“Saluran 
Komunikasi MPKlang"贴文，射鸦范围包括双 

溪加埔英达、巴生卫星市、武吉拉惹星加沙娜 

路、屮路武来岸路、百家利花园中路巷（Lrg 
Tiong )�南方镇日落洞路、安邦绿林镇2桑古 

路（JlnSanggul)�公主城部分路段、巴生港 

口自贸区、军营花园、北港Ayamas工厂附近和 

拉惹鲁慕路，共12个地方。 

市议会预计，今年内接下来的3场射鸦日 

期，皆落在星期六，即刚过去的4月13日、7月 

6日和1 1月16日a 

行动党巴生市议会党鞭黄智荣今日告诉媒 

体，根据市议会报告，由10名市议会执法人员 

和州卫生局官员参与的射鸦行动没造成任何损 

伤，事前获得雪州警察总部的书面批准，卫生 

局对市议会的行动表示感激。 

黄智荣：定期射鸦提升卫生 

黄智荣表示，射鸦行动有必要进行，以 

解决公众对乌鸦污染环境和造成干扰的民生投 

诉，射鸦志在减少乌鸦的数量，同时提高市议 

会辖区的卫生及清洁指标。 

“若射鸦行动无法执行，将对巴生市民的 

卫生和健康带来影响，定期的射鸦有助迅速和 
有效的采取行动a.“ 

声
声
枪
声
惊
动
了
鸦
群
，
使
得
鸦
群
不
断
在
公
园
上
漫
天
飞
舞
。 
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陳先生： 

工程留手尾小巷多了3路洞 
U ̂  市 SS 2/64路 

早前曾进行 

某项工程而挖掘部分柏油 

路：尽管之后已进行重铺 

T_作，但却留下手尾。 

SS 2/64路小巷内设有泊车 

位，因此也有许多车经过。在该 

路完成重铺工作后不久，小巷的 

道路开始出现路洞，长期累积下 

来，如今已形成3个大洞，若泊车 

位刚好都停满车，其他车经过该 

小巷时，无可避免的必须‘掉’ 

人洞里， 

我也曾在雨后经过该小巷， 

发现路洞积满雨水，车与路人同 

时使用该小巷时，路人也会因此 

而派到雨水。 

我希望八打灵再也市 

政厅可尽快解决上述问 

题，让路人与驾驶人士可 

安心使用道路。" 

可撥靈市政廳熱線投訴 

大: 
.都会》社区报建议读者遇到上述问题时，可致 

-电八打灵再也市政厅热线（03-7954 2020 )，或 

拍下照片并通过电邮(aduan@fflbpj.gov.my )，或脸书(MBPJ 

Aduan )作出投诉。 
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東鐵避開鵝唼大臣鬆一口氣， 

雄列世遺石英礦臃，， 
(八丁燕带15日讯）雪州大臣阿米鲁丁对联邦政府 

重新谈判动工的东海岸铁路计划（ECRL)，新路线避 

开有望被列入联合国教科文组织（UNESCO)世界自然 

遗产的雪州鹅唛石英矿脉感到宽心，并形容自己松了一 

口气。 

他今日在雪兰莪大学（Unisel)主持2019大专辩论赛开幕后 

指出，有鉴于新路线避开对鹅唛石英矿脉的伤害，此前全力反 

对东铁计划的雪州政府，亦转态支持东铁复工的新路线，原因 

是雪州的宝贵自然资产“得救”，雪州子民也可从设于巴生港 

口的起点站受惠。 

指也拯救原住民村 

“不只是石英矿脉，州政府也拯救了位于鹅唛12里的原住 

民村，不至于因东铁施工的原本路线而被破坏。” 

财政部长林冠英于去年7月宣布，雪州政府基于要申请把全 

长16公里，即世界最长的鹅唛石英矿脉列人世界自然遗产，因 

此大力反对从鹅唛铺设东铁轨道到巴生港口。 

敦3 
馬沒 

sg 

尝必 
冗面 
相® 

尋大 

�BB \# 
进入 

•afle. 

n——, 

也 
是雪州公正党主席的阿米鲁丁 

认为，坊间没必要就首相兼土 

团党主席敦马哈迪，没亮相于刚落幕的 

森州晏斗补选而大作文章。 

他举例，马哈迪在去年509大选后的 

全国第-场补选，即雪州双溪甘迪斯区 

州议席补选中也没有亮相，同样不成问 

题。 

“其实（首相没出席补选活动）完 

全没有问题，直到敦马出席金马仑与士 

毛月补选为止。” 

阿米鲁丁认为，敦马出席补选时的 

竞选活动，在于应时机需要，相信敦马 

正竭尽全力要复苏国运: 

他认为，希盟之间还是巩固团 

结的，如不久前由经济事务部长拿督 

斯里阿兹敏提呈的联邦土地发展局 

(FELDA )白皮书等，证明国家已走在 

复苏的道路上。 
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占地2英亩大的农业地，遭滥用囤积大量建筑石灰废料，以作为日后填土用途。 

道用届MB攝 

•flrip ̂ ahj-
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達 
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(巴生15日讯）农业地遭滥用，且污染环境，接获投诉的雪州行政 

议员许来贤亲自带队查封。 

位于瓜冷昔江港乌达马路的一块农业地，日前被举发囤积大量的建 

筑石灰废料，且引来不少吸毒者烧东西及偷窃，引起当地一些居民及农 

民不满。 

雪州行政团队上周五巡回到瓜冷召开行政会议时，雪州大臣阿米鲁 

丁接获当地居民的投诉，指昔江港乌达马路疑似出现一块非法废料处理 

地，接着就指示掌管雪州环境、绿色工艺、消费人、科学、工艺及革新 

事务行政议员许来贤去勘察，以采取合适的行动。 

许来贤亲自带队到现场后发现有关农业地遭滥用，接着就下令查封 

有关农业地，并指示县土地局发出7A通知信（Notis7A)给有关地主， 

以要求清理干净，否则将面对罚款，甚至再严重情况下充公土地。 

许来贤（左二）亲自带领瓜冷县议会执法官员及环境局 

官员取缔非法建筑石灰处理场。 

疑吸毒者燒垃圾 

彳&来贤于取缔行动后向媒体 

表示，刚接获投报时原以 

为是洋垃圾，但实际勘察及取缔后 

发现是建筑石灰废料，不过这块地 

是农业地，除了农耕以外的活动都 

是不合法。 

他说，这块农业地占地2英亩， 

而地主于农历新年前就开始闱积建 

筑石灰废料，以利用石灰来填土， 

铺平农业地，好让日后能进行商业 

处理，显然地主的举止已违例 

他披露，由于这一带囤积大量 

的建筑石灰废料，也引来一些不法 

承包商，将家用垃圾往这里丢弃。 

“我们进去取缔时也发现烧 

垃圾情况，而当地居民直言是吸毒 

者所为，烧一些物品来取走铁制变 
卖。” 

县议会直接充公两辆罗里。 

充公2羅里要求地主清理農地 

许 

县议会查封违例用途的农业地。 

i来贤指出，由于这 
‘块农业地已非法 

滥用，且污染到周边环境， 

瓜冷县议会将直接査封这块 

农业地，并当场充公两辆准 

备将建筑石灰运来此处的罗 

里。 

他说，当局将援引1976 

年城乡规划法令调査此案， 

-旦罪成，地主可罚款不超 

过50万令吉，监禁不超过2年 

或两者兼施。 

他披露，县土地局也 

会发出127及129通知信给地 

主，以书面告知地主情况， 

过后再发出7A通知信，要求 

恢复清理土地，否则每日可 

面对5000令吉罚款。 
“地主若在_ •定期限内 

未完成清理工作，土地局将 

发出7B通知信，最后手段则 

是发出8B通知信，直接充公 

有关土地。” 

许来贤强调，州政府 

非常看重环境污染问题，对 

于违例者绝不妥协，所以吁 

请州内的业者和地主奉公守 

法。 
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潘佩玲（中）向官员了解淡江新村道 

路及沟渠提升工程的进展。左为洪伟顺。 

(安邦15日讯）鹅唛县 

乡村协调官潘佩玲表示，在 

雪州政府采取更透明的公开 

招标程序后，成功以35万令 

吉提升鹅唛县5个新村的道路 

及水沟，为2019年首阶段大 

马道路档案系统拨款中省下 

16万令吉。 

5新村明同步展开工程 

这5个新村包括淡江新 

村、轰埠根登新村、万挠双 

？奚巴高村、双溪毛糯美丽村 

及甲洞乌鲁新村。她今日与 

淡江新村村长洪伟顺一同巡 

视该村的道路时表7K，负责 

提升工程的承包商将于本月 

17日同步在5个新村展开提升 

T.程。 

“我们预计承包商将于 

两个星期内完成提升道路及 

维修沟渠工作，村委会则会 

负责监督丁程上的丁作。” 

她说，她在今年1月前 

往鹅唛县5个新村巡视，村委 

会向她投诉村内基本设备年 

久失修，以水沟损坏及路洞 

问题为主。她较后向鹅唛县 

土地局提出大马道路档案系 

统拨款用作维修，并于3月获 

得批准。 

“基本上，5个新村面 

对的问题相似，即沟渠年久 

失修已坍塌及泥土流失，因 

此我将有关问题带上鹅唛县 

土地局紧急处理。” 

她说，尽管部分新村来 

不及申请首阶段的大马道路 

档案系统拨款，但她会协助 

申请第二阶段的大马道路档 

案系统拨款，包括万挠李金 

狮新村。 

江新村村长洪伟 

ij/C顺表示，淡江新 

村获8万令吉维修村内5条道 

路及沟渠，包括阿万5巷、 

阿万10巷、阿万16巷、古鲁 

路及恩本3路，他说，今年 

的提升工作主要是维修已破 

损的沟渠。 

“恩本3路沟渠坍塌的 

情况最严重，不仅沟渠已完 

全坊塌，且被黄泥覆盖，雨 

水未能及时排出而满溢至路 

面，导致居民面对逢雨必灾 
问题” 

他说，加上恩本3路的 

地势较低，因此时常发生闪 

电水灾，雨水淹人住家。另 

外，不时有重型罗里进人村 

内，新村道路较为窄小，有 

时也会撞毁沟渠。 
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市場焦點 
〕"生 洪建文/报道 

ea (吉隆坡15日讯）东海岸铁路 

M |PkI计划（ECRL )在调整线路和减价 

-pr rn 后重启，MiDFiT究相信东铁改道南 

Jy jj下并不会影响货运输量，反而看•好 

^在高运输时间敏感的商品需求扶持 

m /S下，巴生和关丹港口吞吐量将获得 

胃fUfi 提振。 

i~fij 我国政府上周与中国达成协 

议，重启东海岸铁路的建设计划， 

^ <K但路线却南移，原有的文冬和鹅唛 

M 站将被取消，并新增日叻务、万 

宜、加影等5个新站，同时建设成本 

将减至440亿令吉，比原本的650亿 

令吉，减少了210亿令吉。 

MIDF研究表示，东铁重启除 

造福建筑公司外，关丹港口和巴生 

港口也将沾光，主要是在新路线将取消巴生港口 

与鹅唛的综合交通总站的接点，改为巴生港口透 

过布城、万宜/加影等站与文德甲接上，以绕开全 

长16公里的吉冷结石英岩山脊（Klang Gates Quartz 

Ridge ) m 

“东铁绕道的主要原因是原有线路通过建设 

昂贵的隧道绕过吉冷结石英岩山脊，而这也将降 

低雪州政府将吉冷结石英岩山脊申报世界遗产的几 
率0 “ 

MIDF研究说，尽管东铁绕道森州，相信这不 

会对货运流量带来重大影响，主要是通过通过关丹 

港口和东铁，中国深圳的货品抵达巴生港口的时间 

将较穿过马六甲海峡快超过1天。 

铁路运输成本比海运高 

“不过，铁路运输成本将较海运来得高，但我 

们相信运输时间相对敏感的货品将可部分抵消相关 

冲击。“ 

该行补充，在东铁搁置期间，关丹港口需求 

量依旧高企，去年集装箱与货运吞吐量年增2%和 

2.9%,主要是美国与中国贸易战开打，提高投资者 

对关丹马中工业园区的需求。 

“目前，中国集装箱航线占全球市场的 

17.7%,但随着传统与集散集装箱（gateway 

container)数量增加，关丹港口有望吸纳中国集装 

箱航线增加的集装箱数量。” 

与此同时，这也将提振巴生港口集散集装箱 

吞吐量，MIDF研究相信巴生港口作为ECRa^I_ -部 

分，不排除中国货船将利用陆路来运输集装箱可 

能o 

“随着东铁重启，关丹与巴生港口的吞吐量有 

望增加，港口使用率也将进一步改善，因此我们对 

大马港口前景依旧乐观，其中西港（WPRTS,5246, 

主板交通物流组）和MMC机构（MMCCORP,2194, 

主板交通物流组）料是主要受惠者《> ” 

尽管如此，MffiF研究虽看好电子商务需求强 

劲将有利物流业发展，但更多新业者可能透过削价 

抢市，因此维持总体运输业“中和”评级不变。 
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mm 

嘉宾巡视赛场。左起为谢秀、谢大智、吴国民、王睦嘉、会长郑明发、 

赖锡隆、王伟祥、黄友诚、魏玉珠、江美萍及王庆祥夫人D 

全國學藝賽巴生濱海區賽 

551人展書藝 
(巴生15日讯）巴生滨海潮州会 

馆青年团及妇女组，日前在班达马兰 

华小A校礼堂举办2019年第20届全国 

学艺赛巴生滨海区域赛，吸引551名中 

小学生及对书艺有兴趣的公众踊跃参 

加。 

这项全国学艺比赛巴生滨海区 

域赛，由马潮联会主催，巴生滨海潮 

州会馆青年团及妇女组主办，优胜作 

品将代表巴生滨海潮州会馆参与全国 
塞 

比赛组别及项目：（‘）公 

开组：书法、硬笔，（二）中小学 

组：书法、硬笔、西洋画、水墨両。 

(；£)幼儿组（六岁或以下）：蜡笔 

或木颜色笔，幼儿故事画等。 

郑明发：提高艺术教育关注 

该会会长拿督斯里郑明发希望 

通过学艺比赛的引进门，让艺术教育 

能够引起更广泛的关注，及更多人的 

重视。让大家从这里开始，找到艺术 

的窗口，丰富生活经验，提升人文修 

养，深化艺术教育的内涵。 

他说，艺术教育，不仅仅是完成 

-幅両，或是写_ •幅字Q在潜移默化 

下，学习艺术还能提高审美能力，丰 

富生活、提升观察力、同理心，以及 

想象力和创造力。 

谢秀： 

藉学生传达防毒蚊讯息 

班达马兰区州议员梁德志的代表 

谢秀市议员致开幕词时说，雪州骨痛 

热症病例，至4月6日有2万多宗，巴 

生排名第二多，占5913宗，3宗死亡病 

例。 

她希望通过学生，传达预防黑斑 

蚊滋生讯息与知识，确保校园每个角 

落清洁干净，只有干净及舒适的校园 

环境，才能确保学生安全参与活动， 

同时，両出优美艺术品。 

另-方面，她表示，雪州政府提 

供给残障子民福利，最高数额5000令 

吉，年龄18岁以下，符合条件的残障 

人士，可以提出申请。 

工委会主席谢慧琳表示，今年增 

加“幼儿故事绘画赛”，开放给6岁儿 

童参加，鼓励小朋友从小培养绘画兴 

趣，而不是成为“低头族”。 

出席者包括贵宾吴国民、副会 

长郭文隆、王庆祥、秘书长谢大智、 

副秘书长杨建生、财政王伟祥、董事 

谢耀光、赖锡隆、王睦嘉、陈秋成、 

黄友诚、蔡定松，杨青年团团长谢家 

崃、妇女组主席王瑞真、工委会主席 

谢慧琳。 

巴生滨海潮州会馆学艺比赛，全体参赛者与贵宾合影《第二排左五起为蔡 

定松、赖锡隆、王伟祥、王庆祥伉俪、江美萍、郑明发伉俪、谢秀、吴国民、 

杨建生、谢耀光、郭文隆、黄友诚、王睦嘉、谢家崃、王瑞真及谢慧琳。 

Page 1 of 2

16 Apr 2019
Sin Chew Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: Metro Edition A • Audience : 288,920 • Page: 16
Printed Size: 313.00cm² • Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color
ASR: MYR 9,484.85 • Item ID: MY0035726702

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Page 1 of 1

16 Apr 2019
Malaysian Nanban, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Audience : 65,000 • Page: 4
Printed Size: 294.00cm² • Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color
ASR: MYR 1,710.55 • Item ID: MY0035729591

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Page 1 of 1

16 Apr 2019
Makkal Osai, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Audience : 28,000 • Page: 10
Printed Size: 328.00cm² • Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color
ASR: MYR 2,146.91 • Item ID: MY0035728290

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.




